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ZPRAVODAJ PRO OBEC HÁJ U DUCHCOVA A DOMASLAVICE

Hola, hola ‰kola volá!
A uÏ je to tady... Hola, hola, ‰kola volá

a prázdniny skonãily...na‰im mal˘m ‰kolá-
kÛm nastávají nové povinnosti a ãeká je
spousta záÏitkÛ a doufejme, Ïe i pfiátelství,
která mnohdy vydrÏí po cel˘ Ïivot.

Pluli jsme spoleãnû na jedné lodi 3 roky, jak
jste si mohli v‰imnout na na‰em tablu v míst-
ním obchodû, ale teì je ãas se rozlouãit
a vydat se nov˘m smûrem. Také proto jsme
uspofiádali je‰tû pfied prázdninami pro budoucí
‰koláky, ale nejen pro nû „námofinické odpo-
ledne“ plné soutûÏí, her a zábavy. Pfiálo nám
poãasí, opékali jsme na oh˘nku ‰pekáãky a po
setmûní se vydali na stezku odvahy.

S nov˘m ‰kolním rokem pfiivítáme ve ‰kolce
nové kamarády, se kter˘mi si budeme hrát, zpí-
vat, kreslit a nauãíme se je‰tû spoustu nov˘ch
vûcí.

Pfiejeme tedy na‰im dûtem, aby vykroãily do
dal‰í Ïivotní etapy ‰Èastnou nohou, aÈ uÏ je to
do ‰koly, nebo k nám - do ‰kolky. A nám do-
spûl˘m, pedagogÛm i rodiãÛm, pevné nervy, tr-
pûlivost a nadhled.                   Kolektiv M·

Rozluãka s na‰imi budoucími ‰koláky. Horní fiada zleva: Natálka ·uleková, Petru‰ka Brousilo-
vá, Moniãka Janou‰kovcová, Radu‰ka Krajãíková, Karolínka Hejdová, ·tûpánka Zeidlerová, Na-
tálka Havlová. • Dolní fiada zleva: Daneãek Steiden, Davídek ¤iháãek, Denísek Elgr, Daneãek
Lanû, Filípek PrÛ‰a, Andrejek Kopta, Mí‰a Jahodáãek Jarolím, Daneãek Kytka, Mí‰a Linhart.

Zdravím, váÏení ãtenáfii!
Dnes budu asi promlouvat spí‰e k pamûtníkÛm, ale tak mû napadlo,

jak se rÛzné vûci v Ïivotû vrací zpátky. Jako holãiãka jsem trpûla ne-
chutenstvím, podle vyprávûní jediné, co jsem ba‰tila s chutí a bez rem-
cání, byl chleba se sádlem a cibulí a chleba s marmeládou. Pak skonãi-
lo dûtství, skonãilo i nechutenství a vlastnû není jídlo, které by mi ne-
smûlo na talífi. Tedy mluvíme-li o normálním jídle, ne tfieba o smaÏen˘ch
chroustech nebo vafien˘ch pafiátcích, fuj. 

Îivotem jsem se provafiila. Zaãala jsem pûknû podle maminky a ba-
biãky, to bylo skoro jak vafiení slavné Magdaleny.  Do polívek máslová
jí‰ka, ne‰izené omajdy, domácí nad˘chané knedlíãky. Jo, to byla doba.
Pak se v televizi objevil Rajko Doleãek a bylo po klídku.  Nejdfiív kalorie
a pak jouly postupnû ovládly národ. Zaãaly jsme váÏit ingredience, ‰idit
pokrmy o omastek, uãili jsme se vafiit se sójov˘m masem. Po 20 letech
se k tomu pfiidal je‰tû pojem racionální v˘Ïiva. To uÏ nebylo jen o jou-
lech, ale i o tom, Ïe r˘Ïe má b˘t neloupaná, tûstoviny bezvajeãné, kdyÏ
maso, tak jen rybí nebo kufie.  Ale jo, uznávám, dokonce i dodrÏuji.  Ale
nic se nesmí  pfiehánût. 

Dobrá domácí hustá gulá‰ovka vymizela z jídelníãku moderní rodiny
stejnû jako pekáã dobr˘ch povidlov˘ch buchet. Nová doba zrychlila
tempo, Ïijeme modernû, jíme sice racionálnû, ale v letu, rodina se u spo-

leãného stolu témûfi nesejde. A pak se jednou v tom bûhu Ïivota zasta-
víte a zíráte. Jsme jako národ na prvním místû v poãtu infarktÛ, kdekdo
okolo vás má cukrovku, je po mrtvici nebo ho trápí dna, s kilama se pere
kaÏd˘ druh˘ z nás. Ale jak to je moÏné, vÏdyÈ uÏ pár desetiletí chroustá-
me mrkev a ba‰tíme jogurty. I já jsem zblbla. SnaÏila jsem se Ïít zdravû.
Peãlivû se vyh˘bala zapovûzenému. ·tudovala jsem v obchodû kaÏd˘
kelímek. Ale kromû hodnot s éãkama mi postupnû zaãalo vadit nûco ji-
ného. Jahodov˘ jogurt jahodu jaktûÏiv nepotkal. V párcích je místo vepfií-
ka sója. KdyÏ si koupíte cokoliv, je to sice v krásném obalu, popsáno v
10 jazycích, je to ale jen samá náhraÏka. NeÏ se vám dostane nûco do
kastrolu, procestuje to pÛlku svûta. A nad tím v‰ím jak vlající prapor bijí
na poplach veãerní zprávy a ãlánky na titulních stranách novin, v ãem je
závadná sÛl nebo tfieba  kontaminované mléko, co nemáme kupovat, co
je aÏ zdraví nebezpeãné. 

A tak jsem se postupnû zaãala vracet k tomu, co bylo dfiív. UÏ si zas
‰kvafiím domácí sádlo, maÏu na chleba a sypu cibulí a vím, co jím. Znovu
si zavafiuji vlastní marmelády a vím, Ïe v rybízové je rybíz a ne ãervená
fiepa s jabkama.  KdyÏ mám chuÈ na sladké, tak si to upeãu, kdyÏ nic ji-
ného, tak mi na to aspoÀ nûkolik hodin nefunûla klimatizace hypermar-
ketu. Vyrobit si domácí ‰unãiãku trvá 2 hodiny a máte ji fakt z masa a za
poloviãní cenu. Udûlat si jogurt není Ïádné umûní. Místo rÛzn˘ch rádoby
zdrav˘ch tukÛ uÏ u mne v lednici zas najdete pravé ãeské máslo. Vafiím
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meltu, jak ji vafiila babiãka, jen ona do ní je‰tû dávala cikorku, která se
dnes uÏ asi nedá koupit. A také se vracím k jídlÛm, které se dfiív vafiily.
Kila nahoru, div se svûte, neletí, je mi fajn a baví mne to. Pfied pár dny
jsem uvafiila po letech nefal‰ovan˘ gulá‰ek s kolínkama, se‰ly se u mne
moje dospûlé dûti, jedlo se lÏící z hlubok˘ch talífiÛ, u toho jsme pokeca-
li a bylo nám spolu nad tou mÀamkou moc dobfie. 

Pfieji Vám pfiíjemn˘ podzim bez ‰patn˘ch zpráv. Hodnû zdraví.  A jest-

(Dokonãení z pfiedchozí strany)

PODùKOVÁNÍ aneb 
První svatba v Háji

VÏdycky, kdyÏ jsem fie‰ila svou bytovou situaci, zavál mû osud
do Háje (2x). S úsmûvem jsem fiíkala sv˘m znám˘m i kolegÛm v
práci, aÈ mû klidnû po‰lou „do Háje“, Ïe budu jen ráda. Nejdfiív jsme
se tomu v‰ichni smáli, postupnû jsme si zvykli. Bydlím tu uÏ dlouho
(s ohledem na mé toulavé boty) a bydlím tu ráda. Postupnû jsem si
zafiídila byt, pofiídila pejska,  pfiemluvila k pfiestûhování pfiítele a na-
konec koupila dÛm. 

Z mého „Ïivotního plánu“ je tedy jiÏ dost splnûno. Jedno v‰ak
musím je‰tû dofie‰it - stát se vdanou paní. O svém v˘znamném dni
mám uÏ dlouho jasnou pfiedstavu.  Odehraje se jen v kruhu blíz-
k˘ch, na mé milované zahradû a oddávat mû bude paní místosta-
rostka. KdyÏ mû tato my‰lenka napadla poprvé,  netu‰ila jsem, jest-
li to je vÛbec reálné. PfiestoÏe toho vím o obci uÏ hodnû, o tom, zda
se zde mÛÏe oddávat, jsem netu‰ila. Obrátila jsem se tedy na paní
místostarostku, která nebyla proti. Zjistila v‰e potfiebné a 18. záfií se
do toho pustí. Pokud vím, bude to v Háji poprvé.  Pokud ne, bude
to urãitû krásné!! 

Moc se tû‰ím a oddávající paní Pipi‰kové tímto moc dûkuji! 
Petra Spûváãková

HIS Hájská informaãní sluÏba

li jsem Vás jen tro‰ku inspirovala, tak je to fajn. Uvafite si ‰kubánky, flíã-
ky se zelím nebo ‰i‰ky se strouhankou. MoÏná to nebude úplnû nízko-
kalorické, moÏná to bude odporovat krabiãkové dietû i dûlené stravû, ale
kdyÏ se to uvafií z ãerstv˘ch surovin a s láskou a spapá v klídku a po-
hodiãce v  rodinném kruhu, musí to b˘t pro organismus elixír.  A to je to
dÛleÏité, nemyslíte?
Pfiíjemn˘ podzim pln˘ gurmánsk˘ch záÏitkÛ vám za celou redakci pfieje 

Anna Streicherová

■ Poslední zasedání zastupitelstva ve volebním období 2010-2014
Poslední zasedání zastupitelstva obce ve volebním období 2010 -

2014 se uskuteãní v pondûlí 29. záfií 2014 od 15:00 hodin v zasedací
místnosti Obecního úfiadu Háj u Duchcova v Kubátovû ulici ã.p. 155.

■ VOLBY DO ZASTUPITELSTVA OBCE
se uskuteãní ve dnech 10. - 11. fiíjna 2014. Aktuální informace o vol-

bách najdete na stránkách www.mvcr.cz. Pro Obec Háj u Duchcova a její
ãást Domaslavice je urãen 1 okrsek se sídlem v zasedací místnosti v bu-
dovû Obecního úfiadu Háj u Duchcova (1. patro), Kubátova ulice ãp. 155.
V obci Háj u Duchcova se o va‰e hlasy budou ucházet následující kan-
didáti: 1. „SdruÏení nestraníkÛ“, 2. STAROSTOVÉ A NEZÁVISLÍ, 3.
âeská strana sociálnû demokratická, 4. Spojení demokraté - Sdru-
Ïení nezávisl˘ch, 5. Irena Pipi‰ková, 6. Zdenûk Îejdlík.

■ Placení poplatkÛ za odpady
BlíÏí se lhÛta pro zaplacení místního poplatku za provoz systému shro-

maÏìování, sbûru, tfiídûní, vyuÏívání a odstraÀování komunálního odpa-
du. Ve‰keré platby by mûly b˘t uhrazeny do 31. 10. 2014.

■ Zmûna hodin pro vefiejnost poboãky âeské po‰ty, s.p. v Háji
u Duchcova 
S úãinností od 1. 8. 2014 do‰lo ke zmûnû hodin pro vefiejnost po‰ty

Háj u Duchcova. Tato poboãka bude dále pro vefiejnost otevfiena v roz-
sahu Pondûlí - Pátek od 13:00 do 17:15 hodin.

■ Setkání b˘val˘ch pracovníkÛ státního podniku Bonex v Hrobu
4. fiíjna 2014
V fiíjnu minulého roku se uskuteãnilo setkání b˘val˘ch pracovníkÛ

dnes jiÏ zaniklého s.p.Bonex. PÛvodnû se pravidelnû scházeli pouze za-
mûstnanci pfiádelny Ml˘ny, vloni byli pfiizváni také pracovníci konfekãní-
ho závodu 7 v Ko‰Èanech a Duchcovû. A Ïe to byl „tah“ velice zdafiil˘,
o tom svûdãí reakce zúãastnûn˘ch. Veãer probûhl v duchu „bavíme se
sami“. Byl pln˘ písniãek, scének, taneãkÛ a hudby. Podpofiili jej také
hrob‰tí seniofii a country kapela „Dûdkové z Kentucky“. Ke spokojenosti
v‰ech pfiispûl i personál restaurace Beseda v Hrobû. Tak pfiátelé - pojì-
me se opût sejít! Kdy? V sobotu  4. fiíjna 2014 od 16 hod. Kde? Opût
v restauraci Beseda v Hrobû. Jste srdeãnû zváni Vy i Va‰i známí.

■ Nevhodné chování majitelÛ ãtyfikolek
Z dÛvodÛ neÏádoucích nájezdÛ provozovatelÛ ãtyfikolek - a dal‰ích

motorov˘ch vozidel - do prostoru sportovního areálÛ,  jsme nuceni pro-
vést opatfiení k zamezení tûchto nekal˘ch praktik. ÚdrÏba obce bude
v následujících dnech provádût montáÏ zábran, zamezujících vjezd na
upravené obecní  plochy a omezíme tak  niãení spoleãného  majetku
i pfiilehlého soukromého.

■ Oplocení pfiedzahrádky obecního domu Kubátova ã.p. 141
Dal‰í akce, kterou v souãasné dobû údrÏba obce provádí, je provizor-

ní oprava oplocení pfiedzahrádky obecního domu Kubátova 141. Gene-
rální opravu plotu a chodníku (Jaro‰ova) by mûla b˘t zafiazena do nové-
ho rozpoãtu obce v roce 2015.

■ Uzávûrka pfií‰tího vydání Obecního zpravodaje Hájsk˘ kohout
bude v úter˘ 4. listopadu 2014. 
Va‰e pfiíspûvky a fotografie zasílejte na emailovou adresu: podatel-

na@ouhaj.cz. Na www.ouhaj.cz stahujte jednotlivá ãísla zpravodaje od
roku 2006.
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SE STAROSTOU O STAROSTECH
■ Konãí dal‰í volební období zastupitel-
stva, starostou Háje u Duchcova jste 12 let.
Proã do toho jdete znovu?

Ano, je tomu tak, dvanáct let jsem starostou
této obce, ale starostou se nikdo nenarodí ani
nevyuãí. TakÏe nejménû první dva roky jsem se
uãil nov˘m vûcem a hledal tu správnou cestu
v komunální politice a samosprávû. Budoval
kontakty a zji‰Èoval nejvhodnûj‰í strategii jak
b˘t pfiínosem pro obec, ve které jsem do té
doby „jenom bydlel“.

Pak pfii‰lo je‰tû tûÏ‰í období, jak v co nej-
krat‰í dobû obec oddluÏit a uvolnit tak ve‰ker˘
v zástavû blokovan˘ obecní majetek. CoÏ se
povedlo zhruba v polovinû mého funkãního ob-
dobí, a mohlo se tak koneãnû zaãít také nûco
budovat, opravovat, podporovat... 

A neÏ by jeden fiekl ‰vec, tak 12 let staro-
stování uteklo jako voda. Myslím, Ïe se toho
povedlo dost, ale je‰tû více je toho pfied námi.
NápadÛ ani chutû do dal‰í práce mi nechybí,
tak proã nezkusit poÏádat sousedy, obãany
na‰í obce o vyslovení dÛvûry do dal‰ího voleb-
ního období.
■ Zastupitelé se víceménû stfiídali, jako sta-
rosta jste zÛstával. âlovûk si nadûlá v této
funkci mnoho nepfiátel, je to tak? âím si to
vysvûtlujete?

Zde snad není jiné odpovûdi: „Není starosta
ten, kdo se zavdûãí obãanÛm v‰em!“

Starosta, kter˘ chce v obci mít pofiádek
a mûfiit v‰em stejn˘m metrem, tomuto neuteãe.

Práce s lidmi a pro lidi je podle mého názo-
ru v tomto smûru velice tûÏká.
■ Starosta má na mal˘ch obcích pfiedev‰ím
starosti. Jejich fie‰ení má vlastnû v popisu
práce. Které starosti byly v posledních vo-
lebních období (vy)fie‰eny?

Ano, také se domnívám, Ïe starosta je slovo
odvozené od starosti. Na mal˘ch obcích to má
nelehké nejenom starosta, ale i úfiedníci obec-
ního úfiadu, ktefií vût‰inou mají kumulované
funkce. V mal˘ch obcích - i v té na‰í - není
funkce tajemníka, tj. vedoucího OÚ, funkci za-
stupuje starosta, nemáme radu, funkci plní sta-

rosta. TakÏe lidovû fieãeno, „ starosta v na‰í
obci sedí jedním zadkem na dvou Ïidlích“. Sta-
rosta z pozice tûchto dvou funkcí je plnû trest-
nûprávnû odpovûdn˘ za ve‰keré pochybení
v samosprávû /zastupitelstvo/ nebo v pfienese-
né pÛsobnosti státní správy /obecní úfiad/. Pro
porovnání: obce vy‰‰ího typu (mûsta) mají vût‰í
rozpoãet, a tudíÏ si mohou dovolit vût‰í aparát.
Mají tajemníka, jednotlivé odbory, vedoucí od-
borÛ, samospráva má radu a popfiípadû více
místostarostÛ.  

Které starosti byly v mém funkãním období
(vy)fie‰eny? K této otázce jsem se de facto
struãnû vyjádfiil v pfiedchozích odpovûdích, ale
dovolím si i konkretizovat.

V roce 2002 jsem pfievzal obec zadluÏenou
ãástkou 28 milionÛ Kã, s totálnû devastovanou
pátefiní komunikací (Kubátova ulice). Pomalu,
av‰ak úspû‰nû, se podafiilo vesnici oddluÏit
a nastartovat postupnou rekonstrukci infra-
struktury: chodníky, silnice, vefiejné osvûtlení,
bytov˘ fond, dûtské hfii‰tû, vefiejná zeleÀ... Po-
stupnû se vybudovala základna pro kvalitní
a silnou, dobfie vybavenou a fungující údrÏbu
obce, rekonstrukcí pro‰el obecní úfiad, obecní
knihovna, kapliãka sv. Leonarda, podpofiili jsme
Sbor dobrovoln˘ch hasiãÛ, Tûlocviãnou jednotu
Sokol, Ústav sociální péãe a dal‰í spolky.  Na-
startoval se kulturnû spoleãensk˘ Ïivot v obci,
rozvíjí se spolupráce s partnersk˘m mûstem
Kreischa. Obec iniciovala zaloÏení Mikroregio-
nu STROPNÍK, je ãlenem profesní organizace
SdruÏení místních samospráv âR (kde mám tu
ãest b˘t pfiedsedou krajské organizace), dále
jsme ãleny Místní akãní skupiny (MAS) Cíno-
vecko, o.p.s., jeÏ je velice dÛleÏitou organizací
pro nové dotaãní období evropsk˘ch dotací
2014 - 2020 (zde jsem ãlenem Dozorãí rady). 

Pro dal‰í rozvoj obce bylo nutné zajistit a vy-
tvofiit dÛleÏité dokumenty, jako napfi. Strategic-
k˘ rozvojov˘ dokument obce, provedly se 3
zmûny územního plánu, probíhá rekonstrukce
tûchto dokumentÛ v souladu s poÏadavky no-
vého zákona o územním plánování. Obec se
py‰ní dvûma cenami za tfietí a druhé místo

v krajské soutûÏi webov˘ch stánek, dále se
obec prezentuje na sociální síti facebook...
A moÏná jsem je‰tû nûco opomenul... 
■ Pokud se Vám podafií získat mandát
i v následujícím volebním období, o co bu-
dete v práci pro obec Háj u Duchcova usi-
lovat?

DÛleÏité bude pohlídat fiádné dokonãení do-
tované akce z evropsk˘ch penûz v rámci do-
taãního titulu ROP NUTS II Severozápad:
„Rekonstrukce infrastruktury obce“, abychom
se dopustili co nejménû chyb a plnû vyuÏili
pfiislíbené dotace ve v˘‰i 85 % celkov˘ch ná-
kladÛ.

Dal‰í dÛleÏit˘ bod vidím v pfiípravû na nove-
lizaci zákona o odpadech, kdy od dubna roku
2015 dojde k naplnûní úãinnosti tohoto zákona
a prudce stoupnou náklady na skládkování ko-
munálního odpadu. Musíme hledat fie‰ení pro
sníÏení nákladÛ finanãních prostfiedkÛ z rozpo-
ãtu obce na tuto komoditu, a tím i finanãní spo-
luúãasti na‰ich obãanÛ. 

Po sedmi letech se podafiilo pfiesvûdãit âes-
kou obec sokolskou k bezúplatnému pfievodu
objektu sokolovny do majetku obce, kter˘ by se
mûl uskuteãnit koncem leto‰ního záfií. Plnû si
uvûdomuji, Ïe celková rekonstrukce tohoto ob-
jektu bude velice nákladná, budeme-li chtít ob-
jekt uvést do souãasn˘ch standardÛ kulturnû
spoleãenského centra vãetnû pfiilehl˘ch ploch
sportovního areálu. Proto bude nutné hledat fi-
nanãní prostfiedky v dostupn˘ch dotaãních titu-
lech. K tomuto je nutné uvést, Ïe ne v‰echny
dotace jsou vhodné. PfieváÏnou ãást dotaãních
titulÛ je nutné Ïadatelem pfiedfinancovat. To
znamená napfied uhradit z vlastního a pak po
splnûní podmínek dotaãního titulu a jeho vy-
hodnocení Ïádat o vyplacení dotace. Vût‰ina
dotací je pak se spoluúãastí Ïadatele. Na tento
zámûr neexistuje Ïádná 100% dotace. Rozpo-
ãet obce a dal‰í mandatorní v˘daje pak ome-
zují v˘‰i spoluúãasti. Obec nemÛÏe Ïádat o do-
taci ve v˘‰i fiádovû desítek miliónÛ, neboÈ by ze
svého rozpoãtu nedosáhla na spoluúãast.
TakÏe rekonstrukce ano, ale postupná. 
■ Co byste chtûl vzkázat obãanÛm-voliãÛm
v Háji u Duchcova?

Nic víc neÏ: prosím, pfiijìte k volbám!    (rr)

Redakãní rada Hájského kohouta struãnû zpovídala starostu
obce Karla Dra‰nera pfied koncem dal‰ího volebního období.  

Louãení Kulturní a sportovní komise starosty obce

(Pokraãování na následující stranû)

Kulturní a sportovní komise starosty obce dûkuje v‰em pfiíznivcÛm za
podporu, spolupráci a úãast na akcích ve volebním období 2010-2014.
PfiipomeÀme si akce, které jsme za poslední ãtyfii roky spolu zaÏili: 

Dûtské karnevaly spolu s hudebními kytiãkami, se staly tradiãním
dnem zábavy a smíchu na‰ich nejmen‰ích, ale i nejstar‰ích. Bitvy klanÛ
pofiádané na‰imi hasiãi získaly dokonce ocenûní v celorepublikové sou-
tûÏi. Vítání obãánkÛ spolu s Alejí novû narozen˘ch dûtí, dále Dny matek.
I toto se stalo kaÏdoroãní souãástí na‰eho programu. Pálení ãarodûjnic
opût pofiádané na‰imi hasiãi je vÏdy hodnoceno velmi pozitivnû. Dále je
tu nespoãet turistick˘ch v˘‰lapÛ na ãeské ãi nûmecké stranû spolu s ná-

v‰tûvami Kreischy, coÏ dokonce vedlo k zaloÏení turistického oddílu
Má≈a. Velkolepé, hodnû nav‰tûvované a proslulé Dûtské dny, které po-
zdûji vedly také k prvním Hájsk˘m slavnostem, na které mÛÏe b˘t na‰e
obec skuteãnû py‰ná a kde se nám rovnûÏ podafiilo udûlat nov˘ ãesk˘
rekord. Jedineãné Setkání rodákÛ, starousedlíkÛ, v‰ech obãanÛ a pfiátel
Háje u Duchcova a Domaslavic, dále vzpomínkov˘ pietní akt k 70. v˘ro-
ãí úmrtí Jana Zelenky-Hajského, i na tyto akce mnozí nezapomenou, je-
likoÏ byly jedineãné a snad ne poslední. Volejbalové turnaje a dal‰í spor-
tovní akce, na kter˘ch mûli háj‰tí obãané moÏnosti pomûfiit své síly
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i v rámci Mikroregionu Stropník. Cviãili jsme také pravidelnû s Gábinou,
nebo na Zumbû s Luckou, absolvovali jsme rovnûÏ nûkolik spoleãen-
sk˘ch besed. Pokusili jsme se taktéÏ uspofiádat první spoleãensk˘ ples,
kter˘ v dal‰ích letech pfievzali jiní organizátofii, a podafiilo se jim ne-
moÏné. Dále jsme zaÏili rÛzné zájezdy do divadel ãi za jinou kulturou,
které se ov‰em setkávají se slab˘m zájmem na‰ich obãanÛ. Rozsvûce-
ní stromkÛ spolu s mikulá‰sk˘mi besídkami, na které se dûti i dospûlí
tû‰í dlouho dobu dopfiedu, a které jsou také proslulé v celém okolí,
a které se také jednou staly souãástí republikového rekordu v podobû
posílání pfiáníãek JeÏí‰kovi. Novû Haloween, kter˘ se stal pevnou sou-
ãástí na‰eho programu, a kter˘ je skvûlou pfiíleÏitostí k setkávání v pod-
zimních veãerech. Dále nová soutûÏ o nejhezãí vánoãní v˘zdobu, která
zaÏila teprve první roãník, av‰ak vûfiíme, Ïe se v budoucnu stane tra-
diãní. A v neposlední fiadû znaãnû nav‰tûvované a velmi pozitivnû hod-
nocené novoroãní ohÀostroje, vyhledávané i lidmi z okolních mûst
a obcí.

Akcí byla celá fiada, ty úspû‰né se vût‰inou kaÏdoroãnû opakovaly,
av‰ak i tak se ãlenové na‰í komise snaÏili pro Vás vym˘‰let nové spo-
leãenské ãi sportovní akce. Vût‰ina akcí, které probûhly, hodnotíme
dobfie, obãas jsme v na‰í práci sami nalezli men‰í nedostatky, které jsme

se snaÏili vÏdy do pfií‰tû napravit, ale vÏdy jsme se snaÏili pro Vás pfii-
pravit jedineãné pfiíleÏitosti k setkávání, zábavû, záÏitkÛ a v˘konÛ. Sa-
mozfiejmû jsme mûli v plánech i dal‰í akce, které se pro rÛzné skuteã-
nosti buì nemohly nebo nestihly zrealizovat. Jisté mezery vidíme ve
sportovních ãi hudebních akcích a akcích pro dospívající mládeÏ. Pfiesto
si myslíme, Ïe jsme dûlali v‰e co je v na‰ich silách. Av‰ak rádi bychom
na akcích, které pfiipravujeme, vidûli více hájsk˘ch obãanÛ. V‰echny
akce, které na‰e obec pofiádá, jsou v‰em na‰im obãanÛm pfiístupné
a otevfiené, na to nezapomínejte. 

V závûru chceme podûkovat v‰em sponzorÛm za finanãní pomoc.
Dále podûkování za spolupráci patfií pfiedev‰ím SDH Háj u Duchcova,
dûtem z M· Háj, turistickému oddílu Má≈a a dal‰ím organizacím a sku-
pinám. Ná‰ dík patfií také ãlenÛm údrÏby obce, která tu pro nás vÏdy
byla, aby nám technicky pomohla, a také samozfiejmû dûkujeme zastu-
pitelstvu na‰í obce, které na‰e akce podporovalo. Nové kulturní komisi
pfiejeme hodnû úspûchÛ a dobré nápady. Stará Kulturní a sportovní ko-
mise za volební období 2010-2014 se louãí a vítá novou. 

Louãí se s Vámi ãlenové stávající KSK

Mgr. Anna Pfiibylová, Bc. Jakub ·imek, Jaroslav ·torkán
Franti‰ek Nachtmann a Jaroslava Schäferová

Úvodník k volebnímu ãíslu zpravodaje
Ve dnech 10. - 11. fiíjna 2014 se uskuteã-

ní volby do zastupitelstev obcí.
Právo volit do zastupitelstva obce má státní

obãan âeské republiky, kter˘ alespoÀ druh˘
den voleb dosáhl vûku nejménû 18 let a je pfii-
hlá‰en k trvalému pobytu v obci. Dále státní
obãan jiného státu, kter˘ alespoÀ druh˘ den
voleb dosáhl vûku nejménû 18 let, je pfiihlá‰en
k trvalému pobytu v obci a právo volit mu pfii-
znává mezinárodní úmluva, kterou je âeská re-
publika vázána a která byla vyhlá‰ena ve Sbír-
ce mezinárodních smluv.

KaÏd˘ voliã má právo si na Obecním úfiadû
Háj u Duchcova (dále jen „OÚ“) ovûfiit, zda je
veden ve v˘pisu seznamu voliãÛ. KaÏdému vo-
liãi budou nejpozdûji do 7. fiíjna 2014 dodány
do domovních po‰tovních schránek hlasovací
lístky. Z tohoto dÛvodu Ïádáme obãany, aby
si své schránky fiádnû oznaãili. V opaãném
pfiípadû nebudeme moci hlasovací lístky doru-
ãit.

Pokud voliã neobdrÏí hlasovací lístky, má
moÏnost si je vyzvednout na podatelnû OÚ Háj
nebo je obdrÏí ve volební místnosti. Obec Háj
u Duchcova má jedin˘ volební okrsek. 

Volební okrsek ã. 1 - Obecní úfiad Háj
u Duchcova, Kubátova 155, zasedací míst-
nost

ZpÛsob hlasování:
KaÏd˘ voliã hlasuje osobnû, zastoupení není

pfiípustné. Voliã po pfiíchodu do volební míst-
nosti prokáÏe svou totoÏnost a státní obãanství
âeské republiky, popfiípadû státní obãanství
státu, jehoÏ obãané jsou oprávnûni volit na
území âR obãansk˘m prÛkazem nebo cestov-
ním pasem âR, jde-li o cizince, prÛkazem o po-
volení k pobytu. NeprokáÏe-li voliã svou totoÏ-
nost a státní obãanství, nebude mu hlasování
umoÏnûno.

Po záznamu do v˘pisu seznamu voliãÛ ob-

drÏí od okrskové volební komise úfiední obálku
a popfiípadû na vlastní Ïádost i volební lístek.

Po obdrÏení úfiední obálky vstoupí voliã do
prostoru urãeného k úpravû hlasovacího lístku.
V tomto prostoru nesmí b˘t nikdo pfiítomen zá-
roveÀ s voliãem, a to ani ãlen okrskové voleb-
ní komise. Voliã, kter˘ nemÛÏe sám upravit hla-
sovací lístek pro tûlesnou vadu nebo proto, Ïe
nemÛÏe ãíst nebo psát, si mÛÏe vzít s sebou do
prostoru urãeného pro úpravu hlasovacích líst-
kÛ jiného voliãe, nikoli v‰ak ãlena okrskové vo-
lební komise, aby za nûj hlasovací lístek upra-
vil a vloÏil do úfiední obálky. V tomto prostoru
upraví hlasovací lístek, vloÏí jej do úfiední obál-
ky a vhodí pfied okrskovou volební komisí do
volební schránky. Voliãi, kter˘ se neodebral do
prostoru urãeného pro úpravu hlasovacích líst-
kÛ, okrsková volební komise hlasování neu-
moÏní.

Úprava hlasovacího lístku:
1) V˘bûr jednotliv˘ch kandidátÛ napfiíã v‰emi

volebními stranami - voliã mÛÏe na hlasova-
cím lístku oznaãit v rámeãku pfied jménem
kandidáta kfiíÏkem toho kandidáta, pro kte-
rého hlasuje, a to v kterémkoliv ze sloupcÛ,

v nichÏ jsou uvedeni kandidáti jednotliv˘ch
volebních stran (dává tak svÛj hlas kaÏdé-
mu z oznaãen˘ch kandidátÛ).  MÛÏe v‰ak
oznaãit nejv˘‰e tolik kandidátÛ, kolik ãlenÛ
zastupitelstva obce má b˘t zvoleno (v Háji
u Duchcova nejv˘‰e 9 kandidátÛ). 

2) V˘bûr volební strany - voliã mÛÏe na hlaso-
vacím lístku oznaãit kfiíÏkem ve ãtvereãku
v záhlaví názvu volební strany nejv˘‰e
jednu volební stranu (dává tak svÛj hlas
v‰em kandidátÛm z této volební strany v po-
fiadí v jakém jsou uvedeni).

3) Kombinace v˘bûru jednotliv˘ch kandidátÛ
a volební strany - voliã mÛÏe oznaãit v rá-
meãku pfied jménem kandidáta kfiíÏkem
toho kandidáta, pro kterého hlasuje, a to
v kterémkoliv ze sloupcÛ, v nichÏ jsou uve-
deni kandidáti jednotliv˘ch volebních stran.
ZároveÀ mÛÏe kfiíÏkem oznaãit v záhlaví
názvu volební strany nejv˘‰e jednu volební
stranu (dává tím svÛj hlas pfiednû jednotli-
v˘m kandidátÛm a dále tolika kandidátÛm
volební strany kolik ãiní rozdíl poãtu ãlenÛ
zastupitelstva, ktefií mají b˘t zvoleni, v pofia-
dí jak jsou uvedeni, tj. do max. poãtu 21). 

(BBS)

(Dokonãení z pfiedchozí strany)

Pfiíspûvky jednotliv˘ch
stran i kandidátÛ byly
upravovány pouze po stránce
gramatické, nikoli v‰ak
obsahové. Zástupci stran,
ktefií materiály do tisku
poskytli, ruãí za jejich obsah.
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Kandidáti:

1. ·tefan Sedlár, 59 let, soukromnû hospodafiící rol-
ník, Háj u Duchcova, bez politické pfiíslu‰nosti

2. Václav Moldavãuk, 46 let, operátor, Háj u Duch-
cova, bez politické pfiíslu‰nosti

3. Roman Kubrycht, 35 let, údrÏbáfi, Háj u Duchco-
va, bez politické pfiíslu‰nosti

4. Milan BechyÀsk˘, 28 let, realitní makléfi, Háj u
Duchcova, bez politické pfiíslu‰nosti

5. Ing. Zbynûk PrÛ‰a, 39 let, technicko obchodní in-
Ïen˘r, Háj u Duchcova, bez politické pfiíslu‰nosti

6. Petr Wolf, 53 let, státní zamûstnanec, Háj u Duch-
cova,  bez politické pfiíslu‰nosti

7. Petr SÛva, 51 let, technik, Háj u Duchcova, bez
politické pfiíslu‰nosti

8. Karel Singer, 62 let, údrÏbáfi, Háj u Duchcova,
bez politické pfiíslu‰nosti.

9. Jaroslav Vlach, 41 let, podnikatel, Háj u Duchco-
va, bez politické pfiíslu‰nosti 

SDRUÎENÍ NESTRANÍKÒ
CHARAKTERISTIKA SDRUÎENÍ:

■ ZáleÏí nám na dal‰ím rozvoji obce.
■ Nestavíme vlastní názor nad názo-

rem vût‰iny.
■ Podporujeme spolupráci v‰ech or-

ganizací v obci.
■ Dáváme pfiednost realitû pfied sta-

vûním vzdu‰n˘ch zámkÛ.

S âÍM DO VOLEB:
■ Odkanalizování Lesní stezky
■ Dokonãení investiãní akce z podpo-

ry ROP
■ Vybudování opravdového kulturní-

ho centra, které by slouÏilo pro
rÛzné spoleãenské, sportovní nebo
kulturní akce, ale pfiedev‰ím by

mûlo fungovat jako nástroj pro
stmelení obce. 

■ Pro na‰e zámûry se budeme snaÏit
o vyhledávání vhodn˘ch dotaã-
ních titulÛ a jejich maximální vyuÏi-
tí.

■ Ne, zbyteãnému zadluÏování na‰í
obce

1. 2. 3.

4. 5. 6.

7. 8. 9.
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Karel DRA·NER
starosta obce

Mgr. Karel SINGER
uãitel na stfiední ‰kole

Jan URBANCZYK
podnikatel

Ilona PRÁ·ILOVÁ
uãitelka na základní ‰kole

Iveta PA¤EZOVÁ
vedoucí stravování v M·

Václav K¤ÍÎ
vedoucí údrÏby obce

Jifií FUJAN
podnikatel

Tomá‰ HÁJEK
podnikatel

Bc. Jakub ·IMEK
student vysoké ‰koly
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K A N D I D Á T N Í  L I S T I N A  
Kandidátní listina pro volby do OBCE Háj u Duchcova v r. 2014

âeská strana sociálnû demokratická

Motto: Je to stra‰né ne‰tûstí, Po volbách se nûkdo zeptá,
Motto: kdyÏ je ãlovûk chud˘, komu vlastnû slouÏí‰?
Motto: v Ïízni pije reklamy, Kopanec do .........
Motto: a Ïiví se bludy. víc si nezaslouÏí‰.

VáÏení pfiátelé i nepfiátelé, ãtenáfii Kohouta a i ti, ktefií jej pouÏívají na WC.
Opût se budou kandidátky do zastupitelstva pfiedhánût a slibem nezarmoutí‰. Mám dojem, Ïe slíbit se dá naprosto v‰echno a ãas je milosrdn˘.

Nechá se krásnû na v‰echno zapomenout. Jeden ze spoluobãanÛ jednou prohlásil o zastupitelstvu „ má slouÏit obãanÛm do roztrhání tûla“. Na nû-
které je spoleh, na nûkteré ne. Svût uÏ je takov˘. Pfiedkládají se kandidátky a volební programy. Reálné i nereálné. Na vás se pouze Ïádá pfiijít k vol-
bám. Potom uÏ nemusíte ani existovat.

Docela pravidelnû jste byli rÛzn˘mi fejetony seznamováni s tím co se „povedlo“. Bylo by hezké, kdyby tûch „poveden˘ch „akcí bylo co nejménû.
ProtoÏe volební programy se musí pfiedkládat, pfiedkládáme jej také i my. V dobrém úmyslu a po uváÏení, co by bylo nutné zafiídit. A budou na to

ãtyfii roky, zdá se to nûkomu nereálné? Tak schválnû!

Text programu:
Pfiedpokládáme, Ïe je nutné, 
zastavit neúãelné utrácení obecních prostfiedkÛ a tohoto volebního ob-
dobí vyuÏít pro zv˘‰ení spoleãenského Ïivota v obci
ve‰keré finanãní prostfiedky vynaloÏit co nejúãelnûji pro obãany Háje.
vytváfiet nová pracovní místa 
podporovat obãany a po pfiípadû i pomocí právníka.
nelikvidovat co dobfie funguje
zajistit prostory /centrum / pro volnoãasové aktivity pro pfied‰kolní a ‰kol-
ní dûti. 
zajistit pracovníka pro fiízení tûchto aktivit 
vybudovat klub dÛchodcÛ a zajistit jeho podporu a tím i ãinnost.
Vûnovat pozornost i hájsk˘m seniorÛm Ïijících v penzionech mimo Háj. 
pokraãovat v zaveden˘ch spoleãensk˘ch akcích Háje a po pfiípadû i je-
jich roz‰ífiení.
podporovat akce hasiãÛ, fotbalistÛ a dal‰ích skupin zúãastÀujících se ve-
fiejného Ïivota v obci.

Bezpeãnost
Zajistit vybudování optick˘ch zbrzìovacích pruhÛ na komunikacích kde
je vût‰í pohyb obyvatel nebo dûtí. / dûtské hfii‰tû, obchody, ‰kolka/ 
Spolupracovat s mûstskou policií v Oseku
Pro pohodlí obãanÛ vybudovat potfiebn˘ poãet odpoãinkov˘ch laviãek jak
v Háji tak i v Domaslavicích.

Sokolovna a dal‰í investiãní akce
Pokraãovat na opravách objektu a pfiípadnû pouÏít na dokonãení úprav
jeden z moÏn˘ch dotaãních programÛ. 
Zajistit manaÏera i jako správce ke komerãnímu vyuÏití .
Po skonãení stavebních prací na b˘val˘ch zahrádkách v Horním Háji do-
konãit i komunikaci.
Z dal‰ích dotaãních programÛ postavit dÛm pro seniory v Domaslavicích
pro obãany Háje.

Informovanost
âtvrtletní noviny „Hájsk˘ kohout“ vydávat mûsíãnû a v nûm uvefiejÀovat
ve‰kerá v˘bûrová fiízení a jejich v˘sledky, zvefiejÀování nabídek k odpro-
deji obecního majetku a uvádût zkrácen˘ prÛbûh vefiejn˘ch zasedání.
Zajistit, aby noviny byly vydávány pro informovanost obãanÛ a nebyly
jenom reklamou pro nûkteré funkcionáfie.

Odpadní suroviny
Zajistit a pouÏít i dal‰í formy tfiídûní odpadu za úãelem zlevnûní plateb
obãanÛ. Pro obãany nad osmdesát let zmen‰it platby za odpad na po-
lovinu.
Zfiídit sbûrn˘ dvÛr.

Závûrem
VynaloÏit co nejvût‰í úsilí pro zv˘‰ení spoleãenského Ïivota v obci a spo-
kojenost obãanÛ.
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Je‰tû jednou otázku: „Zdá se to nûkomu nereálné? Nám ne!  Miroslav Smutn˘
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Ing. Bc. Radislav FEIX, Ph.D.
manaÏer

Ladislav KARÁSEK
podnikatel

Franti‰ek NACHTMAN
kronikáfi obce

Milo‰ MORAVEC
podnikatel

Anna STREICHEROVÁ
poji‰Èovací poradce

Bc. Ivana HRDINOVÁ
zdravotní sestra

Miroslava TYMICHOVÁ
doruãovatelka

Pavel PERL
zámeãník

Mgr. Tomá‰ HADERKA
státní zamûstnanec
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Dobr˘ den,
jen krátce pro vás, ktefií mû moÏná neznáte. Jmenuji se IRENA PIPI·KOVÁ, je mi 53 let. Z toho 22 rokÛ bydlím
v na‰í obci a 20 let pracuji v zastupitelstvu obce. Soukromû podnikám a voln˘ ãas nejradûji trávím se svou nepo-
sednou vnuãkou Barãou. 
S vût‰inou z vás se ménû ãi více znám, proto si myslím, Ïe není potfieba se dále pfiedstavovat a mohu tedy rovnou
zauvaÏovat na téma PROâ KANDIDUJI do zastupitelstva obce a jak˘ je mÛj VOLEBNÍ PROGRAM, k ãemuÏ mi
byla stejnû jako ostatním tato stránka vyhrazena.. Následující fiádky budou smûsí váÏn˘ch úvah i nadlehãeného
pohledu na vûc, aby si kaÏd˘ mohl vybrat podle svého.
Já - Irena Pipi‰ková kandiduji opût do obecního zastupitelstva.... JENÎE tentokrát sama - sama za sebe!  Poprvé
nejsem „ukryta“ na kandidátní listinû mezi jmény dal‰ích odváÏn˘ch. Mé jméno bude tedy na volebním lístku jediné
a tak nûjak osamocené. Pokou‰ím se pfiedstavit si to... Divné... A co teprve, aÏ to poprvé uvidím vyti‰tûné? Budu
si pfiipadat jak opu‰tûn˘ zajíc bûÏící polem pfied zástupem myslivcÛ. Hlas uvnitfi mi pfiesto fiíká, Ïe to mám takto udû-
lat.  Proã?  Tfieba jen proto, Ïe neb˘vá zvykem vyklouznout z davu a jít novou (alespoÀ v na‰í obci) neprozkouma-

nou cestou. Taky proto, Ïe pokud se náhodou stane, Ïe budu i takto do zastupitelstva obce zvolena, mohu se pfii dÛleÏit˘ch rozhodnutích fiídit více
sama sv˘m rozumem. Nemusí mne tolik svazovat názor skupiny, ze které jsem jako „hromadn˘“ kandidát vyskoãila... Hned se cítím volnûji...

Dost zlehãen˘ch úvah proã a naã a radûji pár slov k mému volebnímu programu: 
Za svÛj hlavní úkol jsem pfii práci v obci povaÏovala a stále povaÏuji povinnost (vypl˘vající mimo jiné ze zákona o obcích) peãovat o potfieby ob-

ãanÛ a o v‰estrann˘ rozvoj obecního území. NejdÛleÏitûj‰í pfii plnûní tohoto úkolu je pro mne spojovat a nikoliv rozdûlovat (aÈ zástupce jednotliv˘ch
volebních uskupení, jednotlivé skupiny obãanÛ, obyvatele nov˘ch i pÛvodních ãástí obce, lidi podnikavé i nepodnikavé, obyãejné i neobyãejné), ko-
munikovat a pracovat.

Myslím, Ïe kaÏd˘ z nás vnímá, Ïe jak˘koliv volební program ãi slib je ãasto jen teorie, jak zdvihnout své potenciální voliãe z gauãe a jak je pfie-
mluvit k tomu, aby dali svÛj hlas. Proã tomu tak je? Odpovûì hledám v praxi, tedy ve své dlouholeté zku‰enosti na komunální úrovni. Je asi tako-
vá: Do zastupitelstva se zpravidla nedostanou zástupci pouze jednoho uskupení. A pokud se mají jednotlivé skupiny domluvit, je nutné hledat kom-
promis. Nalezen˘ kompromis v‰ak nemusí mít s pÛvodním slibem mnoho spoleãného... Tak to prostû je. Je proto moÏné, Ïe pfieváÏnou ãást slibÛ se
tudíÏ nepodafií naplnit. To je ta lep‰í varianta. Hor‰í variantou (alespoÀ pro mû) je mínûní nûkter˘ch, Ïe slibem (tedy ani tím pfiedvolebním) neza-
rmoutí‰...

Z uveden˘ch fiádkÛ mi vypl˘vá, Ïe volební program ãi slib je k niãemu. Jediné, co má smysl je, aby se v‰ech devût novû zvolen˘ch „mocn˘ch rad-
ních“ domluvilo. Domluvilo na tom, Ïe potáhnou za jeden provaz, k jednomu cíli:  Aby se nám v‰em v na‰í (k lep‰ímu se mûnící) obci spokojenû Ïilo.
A to je také mé jediné volební motto. 

PokaÏdé, kdyÏ takto uvaÏuji o Ïivotû, vzpomínám na svou babiãku - nestudovanou, obyãejnou, velice slu‰nou a velice lidsky moudrou bytost,
a hlavnû na její slova... „Dûvenko, se slu‰ností nejdál dojde‰. Jak se do lesa volá, tak se z lesa oz˘vá.  Sedávej panenko v koutû nebo P˘cha pfied-
chází pád“ .... Jen s úsmûvem mohu konstatovat, Ïe v mnohém mûla pravdu, i kdyÏ obãas byla i mimo mísu. Kdyby v‰ak ãetla mé dne‰ní zamy‰-
lení, tak by urãitû koukala a aby tomu dodala ‰mrnc, nakonec povídání by vysekla „nûco trefného ze Ïivota“. JenÏe mnû do její moudrosti pfieci jen
pár let chybí. TakÏe Ïádné moudro, jen mÛj vzkaz:  VstaÀte 10. fiíjna  z gauãe a mûjte ‰Èastnou  ruku pfii svém rozhodování.

Za v‰echno mohou ãísla... aneb ãíslo jedna v mém pfiedvolebním Ïivotû
KdyÏ jsem se dozvûdûla, Ïe kaÏdá „kandidátka“  bude mít opût  v na‰í obecní tiskovinû k dispozici jednu stránku, se kterou mÛÏe naloÏit podle li-

bosti,  fiekla jsem si, Ïe mám dvû moÏnosti, jak s tímto místem naloÏit. Napsat pár fiádkÛ nebo dodat pofiádnû velkou fotografii.        
Zvolila jsem moÏnost ãíslo jedna a psala jsem. Tûch jedniãek je ale víc..

■ Na své kandidátní listinû jsem sama - tedy ãíslo jedna
■ Pokud mû pamûÈ neklame, je to poprvé v novodobé (moÏná i starodobé) historii obce
■ V obecní tiskovinû mám pro sebe celou jednu stránku
■ Mám volební t˘m, je to jen jeden ãlovûk
■ Od nûj také vím, Ïe volit mû bude minimálnû on. Tedy jeden hlas (Buránku zkus nepfiijít)
■ Pfiesto vûfiím, Ïe ani vám není jedno, jak to letos dopadne 
■ Pfiijde vás tedy jednou víc, neÏ obvykle??
■ Jedno je jisté. Jen ten, kdo pfiijde má právo kritizovat, co je ‰patnû...

Co fiíct závûrem? Zkazil mi to jen pan president, protoÏe volby nejsou prvního, ale 10. a 11. 10. ... a ejhle to je jedniãek... Tak tedy pfiijìte i vy se
sv˘m jedním hlasem!!!!

Irena Pipi‰ková
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Dobr˘ den, 
Mé jméno je Zdenûk Îejdlík,
je mi 42 let, soukromû podnikám. 

Do zastupitelstva obce kandiduji poprvé. Dostal jsem jako ostatní pro-
stor, abych pfiedstavil sebe i svÛj volební program. ProtoÏe své rozhod-
nutí kandidovat jsem uãinil teprve pfied nûkolika dny, nemûl jsem ãas
zpracovat takovou koncepci, jako volební uskupení, která v obci pÛsobí
jiÏ dlouhou dobu. Proto bych jen rád krátce pfiedstavil sebe a pak i nû-
která dÛleÏitá témata, která bych se podporoval, pokud by se mi poda-
fiilo stát se jedním z ãlenÛ zastupitelstva. Tato témata bych také mohl na-
z˘vat sv˘m volebním programem. 

O obec Háj u Duchcova jsem se zaãínal zajímat v roce 1996, kdy jsem zde zakoupil pozemek, na
nûmÏ jsem si postavil dÛm, ve kterém od roku 2000 trvale bydlím. MÛj dÛm také je a byl sídlem mé
firmy. Je tfieba pfiipomenout, Ïe obec pfii mé první náv‰tûvû vypadala zcela jinak, neÏ jaká je její sou-
ãasná podoba a zejména opravené domy bych mohl spoãítat na prstech na rukou. Jsem velice rád,
Ïe dnes je tomu pfiesnû naopak. 

Dûní v obci sleduji tedy jiÏ18 let a jsem schopen jako obãan i jako podnikatel, kter˘ se pohybuje
v rÛzn˘ch místech na‰í republiky, zhodnotit, co se za tu dobu povedlo a co ne. Mezi to, co vnímám
kladnû, patfií úklid a celková údrÏba obce, za coÏ bych rád podûkoval pfiedev‰ím pracovníkÛm údrÏ-
by. Dík za dobfie odveden˘ kus práce chci vyjádfiit i vedení obce a v‰em zastupitelÛm, ktefií tímto ob-
dobím pro‰li. Kladnû hodnotím zejména opravu komunikace, privatizaci obecních domÛ, coÏ mûlo za
dÛsledek jejich rychlou opravu. Opomenout nemohu pravidelné konání dûtsk˘ch dnÛ i jin˘ch setká-
vání obãanÛ, která jsou alespoÀ podle mého názoru, jedny z nejhezãích v okolí. Pfies v‰echna tato
pozitiva vidím ale i dal‰í prostor pro rozvoj na‰í obce. Velice mû zaujala moÏnost opravy historicky
cenné Sokolovny a vybudování nového sportovi‰tû v jejím sousedství. ProtoÏe podobn˘ch nápadÛ
mám více a o jejich uvedení do Ïivota jsem se doposud pokou‰el pfiedev‰ím v sousedním Duchcovû,
rád bych si za cíl svého snaÏení vybral obec, ve které Ïiji. Rozhodl jsem se proto kandidovat do za-
stupitelstva, a v pfiípadû svého zvolení usilovat o jejich prosazení. Myslím, Ïe mám potfiebné Ïivotní
zku‰enosti, zku‰enosti fie‰it dotaãní tituly a zejména mû baví cokoliv budovat. 

Své krátké pfiedstavení zakonãím uvedením priorit, které budu prosazovat, pokud budu pracovat
v novû vzniklém zastupitelstvu: 

1. v‰ichni zastupitelé jsou pfiedev‰ím obãané Háje: pokusím se proto, aby stranictví nemûlo
vliv na jejich rozhodování, neboÈ v‰ichni jsme z Háje a proto dûlejme v‰e pro Háj. 

2. dotace: ãerpání dotací vnímám jako dÛleÏit˘ zdroj pfiíjmÛ, nikoliv jen okrajovou, jako tomu
bylo doposud. 

3. rozvoj obce: maximálnû podpofiit rekonstrukci sokolovny a spojit ji s v˘stavbou nového
sportovi‰tû. 

4. bezpeãnost v obci: dále zvy‰ovat bezpeãnost silniãního provozu, zpomalovat rychlost vozi-
del jedoucích obcí, zv˘‰it bezpeãí pro na‰e dûti a ostatní chodce. 

Budu rád, pokud vás pfiedchozí fiádky pfiimûjí zúãastnit se nadcházejících voleb....
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VOLEBNÍ ANKETA PRO LÍDRY STRAN
·TEFAN SEDLÁR,
lídr SdruÏení nezávisl˘ch
■ Co Vás jako lídra kandidátky pfiimûlo kan-
didovat do Zastupitelstva obce Háj u Duch-
cova?

Chci b˘t co nejblíÏe dûní v obci a podílet se
na chodu, mít moÏnost nûkterá rozhodnutí
zvrátit.
■ Co povaÏujete za nejvût‰í potenciál na‰í
obce a jak byste jej chtûl dále rozvíjet?

Nejvût‰ím potenciálem obce jsou pfiedev‰ím
sami obãané. Velice kladnû hodnotím napfiíklad
zaloÏení turistické organizace, okamÏitû se za-
pojili do dûní v obci, jejich základna se stále
rozrÛstá. Dali se dohromady s hasiãi, fotbalisty
a pfiipravili nádhern˘ spoleãensk˘ ples. Ukáza-
lo se, Ïe je dÛleÏité mezi tûmito sloÏkami udr-
Ïovat dobré vztahy a více je podporovat, pro-
toÏe tyto organizace budou do budoucna pro
obec dÛleÏit˘m prvkem. Fungující kulturní
a spoleãensk˘ Ïivot je obrazem dobfie fungující
obce.
■ Kterou z priorit Va‰eho programu budete
prosazovat pfii zvolení Va‰í kandidátky jako
první a proã?

Ná‰ volební program má reálné pfiedpoklady
za urãit˘ch podmínek (dotace) a na‰e charak-
teristika fiíká, Ïe nechceme vzdu‰né zámky.
TakÏe Ïádnou prioritu ve volebním programu
nemáme. Na‰í prioritou v‰ak je dobfie fungující,
prosperující obec a tomu podfiídíme v‰e.
■ Co povaÏujete za nejvût‰í úspûch zastu-
pitelstva ve volebním období 2010-2014
a co se podle Vás nedafií a mûlo by se zmû-
nit?

Na první ãást otázky by mûli spí‰e odpovídat
na‰i obãané, nerad sám sebe plácám po zá-
dech a nerad to dûlám i v pfiípadû hodnocení
zastupitelstva. Ale pfiesto za jeden z nejvût‰ích
úspûchÛ povaÏuji,Ïe se v tomto období dafiilo
zastupitelÛm hospodafiit tak, Ïe zbyteãnû neza-
dluÏili obec. Nedafií se vyhledávat vhodné do-
taãní tituly na rÛzné investiãní akce. Mûl by b˘t
vyvíjen vût‰í tlak na pfií‰tího starostu nebo sta-
rostku tak, aby se toto zmûnilo k lep‰ímu.
■ Jak vidíte dal‰í spolupráci s partnersk˘m
mûstem Kreischa?

Spolupráce s partnersk˘m mûstem je zalo-
Ïena na velmi dobrém základû. Na novû zvo-
leném zastupitelstvu bude, aby tyto vztahy
nejen udrÏovali, ale je i dále rozvíjeli.

KAREL DRA·NER,
lídr StarostÛ a nezávisl˘ch
■ Co Vás jako lídra kandidátky pfiimûlo kan-
didovat do Zastupitelstva obce Háj u Duch-
cova?

Nic víc neÏ pokraãovat v rozpracované
práci, realizovat plánované cíle a pokusit se

prosadit dal‰í nápady k vylep‰ení nejen vzhle-
du obce, ale i kvality bydlení v na‰í obci.
V obci nepodnikám, nevlastním Ïádné po-
zemky, a pfiesto bych rád mûl oprávnûní pro-
hlásit, Ïe jsem hrd˘ na Háj u Duchcova, kde
se nám v‰em vedle sebe dobfie Ïije, a to
i díky mé odvedené práci pro tuto obec a její
obãany. 
■ Co povaÏujete za nejvût‰í potenciál
na‰í obce a jak byste jej chtûl dále roz-
víjet?

Za nejvût‰í potenciál na‰í obce povaÏuji její
strategickou polohu. V krásné krajinû, v blíz-
kosti vût‰ích mûst. Díky tûmto vlastnostem
a tfiem zmûnám územního plánu obce se po-
dafiilo zastavit a naopak zvrátit odliv a sníÏit
prÛmûrn˘ vûk obyvatel.
■ Kterou z priorit Va‰eho programu budete
prosazovat pfii zvolení Va‰í kandidátky jako
první a proã?

Za 12 let ve funkci jsem tfiikráte pro‰el vol-
bami a tfiikrát jsem sestavoval volební program.
TakÏe uÏ vím, Ïe v dobré vífie napí‰ete pro-
gram, kter˘ byste rád naplnil, ale pokaÏdé se
nakonec nûco nepfiedvídaného stane a pro-
gram se cel˘ nenaplní. A voliã si pak, pochopi-
telnû, fiekne sliby - chyby... To nechci pfiipustit,
a proto na‰e kandidátka má v záhlaví motto:
„NADÁLE PRACOVAT SE ZDRAV¯M ROZU-
MEM PRO NASTAVEN¯ ROZVOJ NA·Í
OBCE“. Ale pfiesto jednu prioritu uvedu. Udûlat
maximum pro zdárn˘ prÛbûh a úspû‰nou reali-
zaci dotaãní akce „Revitalizace infrastruktury
obce“ z dotaãního titulu „Regionálního operaã-
ního programu soudrÏnosti Severozápad“,
a dosáhnout tak na slíbenou dotaci ve v˘‰i 85
% celkov˘ch nákladÛ.
■ Co povaÏujete za nejvût‰í úspûch zastu-
pitelstva ve volebním období 2010 - 2014
a co se podle Vás nedafií a mûlo by se zmû-
nit?

Druh˘ zdárn˘ pokus o bezúplatn˘ pfievod
sokolovny do majetku obce, úspûch v dosaÏe-
n˘ch - a pro na‰i obec realizovateln˘ch - do-
taãních titulÛ, pokraãování v rekonstrukci byto-
vého fondu, silnic a chodníkÛ. Moc mne mrzí
napÛl prohran˘ zápas o zachování poboãky
po‰ty. PÛvodnû se rozhodovalo o jejím zru‰ení.
SníÏení provozní doby na polovinu je dle mého
názoru pro na‰i obec velká chyba.
■ Jak vidíte dal‰í spolupráci s partnersk˘m
mûstem Kreischa?

Této spolupráce si velice povaÏuji a hodno-
tím ji velice kladnû a vysoce pfiínosnou. A ne-
jenom pro Háj u Duchcova, partner je ochoten
za‰tiÈovat spolupráci i s mikroregionem
STROPNÍK, kterého jsme souãástí. Zahájili
jsme ji v roce 2003 a oficiální smlouvu pode-
psali v roce 2005. Vûfiím, Ïe spolupráci udrÏí-
me a budeme ji dále rozvíjet.

MIROSLAV SMUTN ,̄
lídr kandidátky âeské strany
sociálnû demokratické
■ Co vás jako lídra kandidátky pfiimûlo kan-
didovat?

Jsem ãlovûk, kterému nevadí problémy.
Moje nespokojenost se zastupitelsk˘m sborem
trvá velice dlouho, a také v tomto období mû
provázely pochybnosti s hospodafiením s obec-
ními penûzi a rozprodáváním na‰eho majetku.
Vefiejné zakázky jsou zdrojem podivu a nejsem
si jist˘, zda jsme se nestali slu‰nou skupinou
opiãek, které odhlasují v‰echno. Pravidelnû
upozorÀuji na rÛzné „bohulibé“ akce v místním
tisku jiÏ dlouhá léta. Byl bych rád, kdyby
v novém zastupitelstvu byl t˘m lidí, pro které by
potfiebn˘ ãlovûk byl zdrojem zájmu. Trvalo
stra‰nû dlouho, neÏ se mi zdafiilo prosadit bod
v programu vefiejného zasedání „ diskuze s ob-
ãany“ k zaãátku programu. BohuÏel, byl jsem
svûdkem nûkolika dal‰ích jednání, kde se vy-
m˘‰lely dÛvody, proã pro obãany neudûlat nic.
V na‰í kandidátce je vût‰í ãást obãanÛ ochot-
n˘ch obûtovat vlastní ãas pro naplnûní na‰eho
programu. Jsou stejného názoru jako já a mÛ-
Ïeme se na sebe spolehnout.
■ Co povaÏujete za nejvût‰í potenciál na‰í
obce a jak byste jej chtûl dále rozvíjet? 

Nejvût‰í a nejcennûj‰í potenciál v‰ech obcí
jsou jejich obyvatelé. To bude asi v kaÏdé od-
povûdi na tuto otázku. Na‰im cílem je uspoko-
jit dûti uÏ v matefiské ‰kolce s dobr˘m vedením.
V˘mûna fieditelky byla vlastnû osobní msta nû-
kter˘ch ãlenÛ zastupitelstva, která byla zakon-
ãena nevyplacením odstupného. Kdo znal po-
mûry v tehdej‰í dobû, bude souhlasit. V˘mûna
byla naprosto zbyteãná. Dále, voln˘ ãas pro
star‰í dûti zaji‰Èoval pouze hasiãsk˘ sbor
a o malé fotbalisty se staral pan PrÛ‰a bez ja-
kékoli dal‰í podpory. Na‰e dûti nemají Ïádn˘
v˘bûr zájmov˘ch krouÏkÛ a mládeÏ nemá kde
se scházet. O seniory se nestará vÛbec nikdo
a v‰echny návrhy pro nû skonãily fiaskem.
Snad jediné, co ta „skupinka opiãek“ neodhla-
sovala, byla „alkoholová vyhlá‰ka“. Nejednalo
o pití piva na vefiejnosti, ale o osobní mstu nû-
koho. Jednalo se o skupinku seniorÛ, ktefií si
chodili k lahviãce piva „pokecat“.

Peãovatelská sluÏba pro nemohoucí seniory
vy‰umûla a dal‰í návrhy na usnadnûní jejich
potfieb také. Hodláme vytvofiit klub seniorÛ, pe-
ãovatelskou sluÏbu, a zv˘‰it poãet laviãek. 
■ Kterou z priorit va‰eho programu budete
prosazovat pfii zvolení va‰í kandidátky jako
první a proã?

Neúãelnû utrácet obecní peníze. VyuÏít je
pro peãovatelky v domû seniorÛ, vytvofiit dal‰í
pracovní místa pro na‰e obãany, k vytvofiení
zájmov˘ch krouÏkÛ a zlep‰ení spoleãenského
Ïivota v obci. Podporovat v‰echny fungující ak-

Redakãní rada poloÏila lídrÛm kandidátek do zastupitelstva obce 5 otázek. Zde si mÛÏete pfieãíst jejich odpovûdi.
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tivity. Zfiídit men‰í sbûrn˘ dvÛr, vyuÏít tfiídûní od-
padu k men‰ím platbám obãanÛ. Dal‰í priorita
je Sokolovna. Program hodláme splnit do po-
sledního bodu. V‰echny body jsou dÛleÏité.
■ Co povaÏujete za nejvût‰í úspûch zastu-
pitelstva ve volebním období 2010 -2014
a co se podle vás nedafií a mûlo by se zmû-
nit? 

Jako úspûch jsou dûtské dny organizované
paní Pfiibylovou a kulturní komisí. âistota obce,
spolupráce s Ústavem pro postiÏené, nové
chodníky, pfievedení Sokolovny do majetku
obce, vybudování návsi v Domaslavicích, zís-
kání dotace z regionálního operaãního progra-
mu a osazení radarÛ v obci. Jako neúspûch
/prÛ‰vih/ povaÏuji vztahy nûkter˘ch zastupitelÛ
s obãany, pl˘tvání s obecními prostfiedky, chybí
spolupráce fotbalistÛ s hasiãi, chybí aktivita
obyvatel pfii akcích kulturního charakteru. Není
zájem o vefiejné dûní a o zapojení do nûho.
A zmûnit? V‰echny tyto body.
■ Jak vidíte spolupráci s partnersk˘m mûs-
tem Kreischa?

Jakákoli spolupráce s k˘mkoli, pokud slouÏí
dobré vûci je dobrá a mûla by se podpofiit. Bo-
huÏel jsem konzervativní a Nûmecku nevûfiím.
Pokud nûkdo bude prosazovat spolupráci
s tímto mûstem a bude ochoten se této záleÏi-
tosti vûnovat, nejsem proti a podám pomocnou
ruku. Osobnû se nezúãastním, pokud nebudu
muset. Jinak tyto aktivity bûÏnû slouÏily úzké
skupinû obyvatel a pochopitelnû i „naãálstvu“
obce.

LADISLAV KARÁSEK, 
lídr kandidátky Spojení demokraté
- SdruÏení nezávisl˘ch
■ Co Vás jako lídra kandidátky pfiimûlo kan-
didovat do Zastupitelstva obce Háj u Duch-
cova?

Îiju tady a chci nadále, proto se chci snaÏit
o dal‰í rozvoj obce, zejména v dal‰ím osidlo-
vání a roz‰ifiováním infrastruktury. Dále chci
pfiispût svojí praxí v oboru infrastruktury a sna-
Ïit se o ãerpání dotací za úãelem rozvoje obce
a to i ve spolupráci s dal‰ími obcemi pfiimûfie-
né velikosti a poãtu obyvatel.
■ Co povaÏujete za nejvût‰í potenciál na‰í
obce a jak byste jej chtûl dále rozvíjet?

Jako nejvût‰í potenciál na‰í obce vidím
v tom, Ïe hodnû mlad˘ch rodin s dûtmi má
zájem zde bydlet a Ïít. Tito lidé si jistû uvûdo-
mují, Ïe Ïivot v malé obci má svoje klady, ale
i zápory.

Proto si myslím, Ïe bychom se mûli snaÏit
roz‰ífiit v rámci moÏností infrastrukturu sluÏeb
pro obyvatelstvo, aby bydlení a Ïití zde bylo
je‰tû pfiíjemnûj‰í.
■ Kterou z priorit Va‰eho budete prosazo-
vat pfii zvolení Va‰í kandidátky jako první
a proã?

Existuje projekt, integrovan˘ dopravní
systém Ústeckého kraje a myslím si, Ïe by se
na‰e obec na nûm mûla spolupodílet, protoÏe
prozatím je u nás nedostateãná infrastruktura
sluÏeb pro obyvatelstvo.

Rád bych prosadil vût‰í a levnûj‰í dopravní
obsluÏnost pro obyvatelstvo. Za úvahu by
i stála bezplatná dopravní obsluÏnost v rámci
okresu Teplice (mûst Teplice, Duchcov, Osek).
Musíme si uvûdomit, Ïe na‰e obec má mal˘
rozpoãet a proto sluÏby a obchody které jsou
ve vût‰ích mûstech, jsou u nás zatím nereálné
(napfi. Tesco, fieznictví). Tím, Ïe se zlep‰í do-
pravní obsluÏnost, by se obyvatelé obce jedno-
du‰eji dostali k lékafii, na úfiady, do ‰kol, náku-
py a dal‰í. Tím by se beze sporu zlep‰ila Ïi-
votní úroveÀ v na‰í obci.
■ Co povaÏujete za nejvût‰í úspûch ve vo-
lebním období 2010-2014 a co se podle Vás
nedafií a mûlo by se zmûnit?

Za dosavadní úspûchy povaÏuji udrÏení
a snahu o dal‰í rozvoj obce co do jejího cha-
rakteru. Myslím tím, opravu chodníkÛ vozovek,
vefiejn˘ch komunikací a údrÏbu komunikace.
Nedafií se to, o co se hodláme my v‰ichni sna-
Ïit v dal‰ím volebním období.
■ Jak vidíte dal‰í spolupráci s partnersk˘m
mûstem Kreischa?

Myslím se, Ïe spolupráce s mûstem Kreis-
cha je na velice dobré a pfiátelské úrovni,
a mûli bychom v ní pokraãovat.

IRENA PIPI·KOVÁ, 
samostatná kandidátka

Lídfii jednotliv˘ch uskupení, která v na‰í obci
kandidují v blíÏících se volbách do obecního za-
stupitelstva (stejnû jako jednotliví kandidáti
kandidující sami za sebe) obdrÏeli od manaÏe-
ra obecní tiskoviny nûkolik otázek, aby na‰im
obãanÛm mohli pfiedstavit, jak˘ je jejich pohled
na obecní dûní... Nejsem lídr uskupení, jsem
jen já... Pravidla jsou v‰ak pro v‰echny stejná.
JENÎE. Od posledních voleb uplynuly 4 roky,
leccos se zmûnilo, otázky zÛstaly stejné... I mi-
nule jsem mûla tu ãest utváfiet odpovûdi na
otázky, ale pro skupinu, která je teì?

Jak tedy naloÏit s prostorem, kter˘ mám pro
odpovûì na otázky? Váhám a pfiem˘‰lím...
Vím, Ïe nechci na stejné otázky odpovûdût
stejnû.. Vím také, Ïe nemohu odpovûdût v˘-
raznû jinak - to by bylo nûco ‰patnû. Pustím se
do toho tedy jinak. Tfieba v následujících fiád-
cích najdete i odpovûì na otázky, které mi byly
pfiedloÏeny.

HRA NA: „JEN JAKO“ (ãasto ji hraji se svou
vnuãkou, vym˘‰líme pfiíbûhy, zaÏíváme spous-
tu legrace..) I popisovaná situace je tedy smy‰-
lená a je JEN JAKO (jak by fiekla vnuãka).
Irena Pipi‰ková od vás obãanÛ obdrÏela tolik
hlasÛ, Ïe se stala zastupitelkou. Ze svého
uskupení ale SAMA. ProtoÏe jste neprome‰ka-
li den D v Ïivotû na‰í obce, zvolili jste je‰tû dal-
‰ích 8 radních... kaÏd˘ v‰ak byl z jiného usku-
pení. KaÏd˘ mûl ale ve svém volebním progra-
mu jinou prioritu - tedy vlastnû jinou odpovûì
na otázku. Irena Pipi‰ková si pfiála vybudovat
super centrum pro v‰echny, ktefií umí s grácií
stárnout a chtûjí pfii tom b˘t aktivní a zaÏít
spoustu legrace. Mûla ale smÛlu, ostatní za-
stupitelé mûli jiné plány, jak zkrá‰lit obec. Nedá
se nic dûlat, plány paní Ireny jdou stranou,

i kdyÏ i vám na zaãátku moÏná pfii‰ly dÛleÏité,
kdyÏ jste se rozhodovali, jestli paní Irenû dáte
svÛj hlas..

Zdá se vám pfiíbûh nereáln˘? Není. Je ze Ïi-
vota. Ze Ïivota mnoh˘ch obcí a mûst. Nena-
cházím proto zpÛsob, jak odpovûdût na otázky,
které mohou b˘t zavádûjící. Na co v‰ak odpo-
vûdût mohu a zodpovûdnû, je to, Ïe pokud
budu mít tu ãest b˘t jiÏ ponûkolikáté ãlenkou
zastupitelstva, budu se snaÏit pfiimût i ostatní
úspû‰né (aÈ jiÏ byly jejich odpovûdi na pfiipra-
vené otázky jakékoliv), aby táhli za jeden pro-
vaz a úspû‰nû realizovali své nápady jak po-
sunout obec k lep‰ímu.. 

Pokud to snad nûkdo vidí jinak a slibuje, pak
se domnívám, Ïe se jedná o slib nesplniteln˘..
pokud totiÏ nezvládne pfiesvûdãit ostatní o kva-
litû pfiedvolebního slibu svého uskupení, mÛÏe
tento skonãit v propadli‰ti dûjin. A to se mi vÛãi
voliãÛm zdá nefér.. a odmítám si zvyknout na
názor, Ïe slibem nezarmoutí‰. 

V‰em ostatním kandidujícím pfieji hodnû ús-
pûchÛ nejen pfii sepisování, ale i a pfii sepiso-
vání slibÛ trochu pokory.

ZDENùK ÎEJDLÍK, 
samostatn˘ kandidát

Nejprve jsem vÛbec nechtûl na zaslané
otázky odpovídat, protoÏe na nû vlastnû odpo-
vídám od té doby, kdy  jsem se rozhodl kandi-
dovat do zastupitelstva, a to kaÏdému, kdo se
mû na to zeptá, abych s ním mohl vést dialog.
Takhle povedu jen monolog. 
■ Co Vás pfiimûlo kandidovat do Zastupitel-
stva obce Háj u Duchcova? 

Jsou v podstatû dvû vûci, které mû pfiivedly
k zámûru kandidovat do zastupitelstva. Zaprvé,
myslím si o sobû, Ïe mám schopnost  a ener-
gii vym˘‰let nové projekty,  a toto bych rád na-
bídl. Také si myslím, Ïe kecat a nic nedûlat umí
kdekdo. Druh˘m motivem je mé pfiání, aby
souãasn˘ pan starosta jiÏ nebyl starostou.  Asi
jste neãekali, Ïe to takhle napí‰u. Vzhledem
k tomu, Ïe rád mluvím na rovinu, jsem v‰e fiekl
nejdfiíve jemu osobnû a pak teprve tûm, kdo se
mnou o tom chtûjí mluvit. No a teì i vám, kdyÏ
mû pofiád nutí na otázky odpovûdût. KdyÏ uÏ
jsem to vyfikl, mûl bych uvést dÛvody. Mám jich
dost, tady uvádím jen nûkteré, a to velmi struã-
nû. Jednak proto, Ïe by je bylo moÏné pfie-
kroutit a taky proto, Ïe bych potfieboval mno-
hem vût‰í prostor. 

- Konstatuji rapidní úpadek sil - tahu na
bránu pana starosty a také schovávání se za
názor zastupitelÛ. Osobnû si myslím, Ïe mu
v tomto volebním období jde hlavnû o to, udr-
Ïet si svou pozici do dÛchodu. Pfiitom si dobfie
pamatuji na na‰e první setkání, kdy za mnou
pfii‰el, pfiedstavil se, mluvil o sv˘ch budoucích
plánech a zároveÀ mû poÏádal o sponzorsk˘
dar. Jeho jednání se mi líbilo a myslel jsem, Ïe
je obec ve správn˘ch rukou. Rád jsem ho pod-
poroval a volil v následujících volebních obdo-
bích a sledoval jeho práci. Teì jsem dospûl
k názoru, Ïe je ãas na zmûnu. To proto, Ïe si
myslím, Ïe kdyÏ nûkdo dûlá dlouho stejnou
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Má≈a ‰lape!
Jménem Má≈i zdravím jiÏ po nûkolikáté v‰echny ãtenáfie na‰í tiskovi-

ny a zejména v‰echny pfiíznivce poznávací turistiky. Pfied rokem - pfii
vzniku turistického sdruÏení jsme si dali závazek, Ïe ve svém úsilí nepo-
volíme a budeme jednak pravidelné brázdit okolí a  také o tomto pravi-
delnû informovat a motivovat vás k tomu,  abyste udûlali nûco pro své
zdraví a pfiípadnû  roz‰ífiili na‰e fiady.  

Od minulého vydání obecní tiskoviny uplynulo jen pár t˘dnÛ.  Mezitím
skalní jádro Máni i v ãase dovolen˘ch pravidelnû brázdilo okolí a polyka-
lo kilometry i nezapomenutelné záÏitky.  Nejzajímavûj‰í naleznete na pra-
videlnû aktualizovan˘ch webov˘ch stránkách.  Pfiíznivci Facebooku je

jistû jiÏ zaznamenali na profilech jednotliv˘ch ãlenÛ. Proto si tentokrát
mohu dovolit vynechat podrobnosti a v mírném letním reÏimu se fiídit mot-
tem, Ïe „Italové v zimû nepracují a v létû tanãí“. Tanãím tedy leto‰ním
létem i já a ‰etfiím sily na dal‰í vydání.  A bude vûru o ãem psát! Spolu
s ostatními pfiíznivci turistiky jedou totiÏ Mániãky 4. 10. 2014 do Kreischy
na tradiãní pochod kolem Willische, kter˘ bude okofienûn gurmánsk˘m
záÏitkem (pro pfiekvapení neprozradím jak˘m). TAKÎE: pokud vás to zau-
jalo, pojeìte taky!                                             Irena Pipi‰ková

Liptická vyhlídka

Má≈a ‰lape...

Na duchcovské 
marínû

práci, mÛÏe i tzv. vyhofiet, coÏ je bohuÏel  pfií-
pad na‰eho starosty. 

- âas od ãasu se úãastním jednání zastupi-
telstva a proto vím, Ïe kdyÏ chce starosta nûco
prosadit, tak to není problém. A to hlavnû
pokud se jedná o ãlovûka nebo firmu, se kte-
rou nemá on osobnû Ïádn˘ spor .U ostatních
to b˘vá obrácenû, schovává se za názor za-
stupitelstva. âasto fiíká svou upravenou prav-
du.  Budu konkrétnû psát o zakázce, kterou
„vysoutûÏila“ jiná firma, ta byla tentokrát o cca
29 tisíc Kã za bytovou jednotku levnûj‰í, tzn.
291.799,- Kã, a to i pfiesto, Ïe v minulosti byla
jejich cena vÏdy kolem 420 tisíc za bytovou
jednotku. Ne‰lo mi do hlavy, jak dospûli k tak
nízké cenû, bohuÏel si tuto otázku nepoloÏil
Ïádn˘  zastupitel!! A to i pfies to, kolik uÏ opra-
vili bytÛ!! A proto jsem rovnou na tomto jedná-
ní poÏadoval odhlasování dodatku, Ïe nebudou
proplaceny Ïádné vícepráce. Podle m˘ch infor-
mací (z podkladÛ, které jsem si na úfiadû vyÏá-
dal), se vyplatilo je‰tû dal‰ích 300 tis Kã.
A navíc prodlouÏen termín plnûní z 93 dnÛ na
263!!!! âili dûlali to déle a je‰tû nás to stalo
více penûz z rozpoãtu!!! Zastupitelé i já jako
obãan se musíme zeptat proã? Tohle jsou pfies-
nû peníze, za které mohlo b˘t vybudováno co-
koli jiného. To je to, co mû pofiádnû ‰tve a zá-
roveÀ ve mnû vyvolává otázku, kolikrát se to
asi  stalo. Za‰el jsem za panem starostou a ten
mi sdûlil, Ïe v‰e probûhlo dle  zákona. Nedalo
mi to, nechal jsem si vypracovat stanovisko fir-
mou, která se zab˘vá dotacemi a v˘bûrov˘mi
fiízeními a její závûr  je naprosto jin˘ . Cituji: 

Po prostudování zaslan˘ch dokumentÛ Vám sdûluji: 
- Zadavatel stanovil ve V˘zvû termín ukonãení akce do

30.11.2012. Z toho vypl˘vá lhÛta realizace zakázky v délce
do 93 dnÛ od termínu pro podání nabídek.

- Smlouva o dílo byla podepsána 8.10.2012 s termínem
realizace do 30.6.2013. Tedy ve smlouvû o dílo je lhÛta na
realizaci zakázky 8 mûsícÛ a 21 dnÛ!!!

- Smlouva o dílo tudíÏ nerespektuje podmínku danou
V˘zvou k podání nabídky - lhÛtu realizace zakázky.

Tím zadavatel poru‰il zákaz diskriminace, kter˘ je dán §
6 Zákona o vefiejn˘ch zakázkách (t˘ká se i vefiejn˘ch za-
kázek malého rozsahu). Zákaz diskriminace poru‰il zada-
vatel tím, Ïe oproti zadávacím podmínkám témûfi trojná-
sobnû prodlouÏil lhÛtu realizace zakázky. LhÛtou realizace
zakázky danou v zadávacích podmínkách totiÏ mohl odra-
dit od podání nabídky dal‰í potencionální dodavatele.

- Zadavatel si ve V˘zvû v bodû 13 sice vyhrazuje právo
redukovat pfiedmût zakázky a ve vazbû na tuto redukci
upravit termín i termín plnûní, ale ze smlouvy o dílo vypl˘-
vá, Ïe k redukci zakázky nedo‰lo.

- Dále upozorÀuji, Ïe zpÛsob hodnocení nabídek uvede-
n˘ v bodû 10 V˘zvy téÏ odporuje § 6 Zákona o vefiejn˘ch
zakázkách. Není zde uvedeno, jak˘m zpÛsobem budou
jednotlivá hodnotící kritéria hodnocena. T̆ ká se to 

zejména tfietího kritéria. Zadavatel tudíÏ poru‰il zásadu
transparentnosti.

- Klidnû mohu uvést i pfiípad z poslední
doby, kdy má firma vysoutûÏila asi zatím nej-
vût‰í zakázku obce - revitalizaci infrastruktury
obce (5 200 000 Kã), a to hned dvakrát. Popr-
vé jsem se dozvûdûl, Ïe se soutûÏ ru‰í kvÛli
chybám v zadání. Jak je to moÏné fiíkám si. Od
zastupitelÛ vím, Ïe zadání zpracovával odbor-
ník. V ãem je problém?? V tom , Ïe termín se
natolik zkrátil, Ïe bylo ohroÏeno jeho splnûní
a tím i vyplacení celé dotace. Vyhráli jsme i po
novém zadání a opût jako nejlevnûj‰í!! BohuÏel
nûktefií zastupitelé nesdíleli mou radost. Rád
tady vefiejnû prohla‰uji, Ïe udûlám v‰e pro to,
aby se práce co nejménû dotkly chodu obce
a byly provedeny kvalitnû. 

-  Díky tûmto zku‰enostem  , jsem pfiesvûd-
ãen, Ïe je ãas na zmûnu ve vedení obce. Budu
se rád na této práci podílet a spolupracovat
s lidmi, ktefií ji zase mohou posunout o pofiád-

n˘ kus dál.
■ Co povaÏujete za nejvût‰í potenciál na‰í
obce a jak byste jej chtûla dále rozvíjet? 

Na‰e obec má v˘bornou polohu, ãehoÏ jsme
zatím nedokázali vyuÏít. Rád bych si dal hodnû
vysoké cíle a také spolupracoval s odborníky,
ktefií by nám mohli pomoci je splnit. Mám na
mysli mnohem ãastûji se vûnovat dotacím. Ne-
fie‰it jen to, co nám obecní rozpoãet umoÏní.
Pojìme naplánovat tfieba velkorys˘ sportovní
areál, jehoÏ základ bude tvofiit rekonstruovaná
Sokolovna spolu s ubytovací kapacitou ( moÏ-
nost turnajÛ , rÛzn˘ch soustfiedûní , ‰kol v pfií-
rodû,  teambuildingov˘ch aktivit atd.), postav-
me kvalitní sportovi‰tû (zastfie‰ené tenisové
kurty, tréninkové hfii‰tû na fotbal, pozemní
hokej, lezecká stûna, lanovou dráhu,  zkrátka
adrenalinov˘ park) ,v‰e  napojme na cyklos-
tezky. Pfiivedeme tak lidi z okolí, vytvofiíme pra-
covní místa, získáme obdiv okolních obcí. Mys-
lím si, Ïe dokud je‰tû lze získat dotace, není to
nereálné. Ale musíme makat!!!!!
■ Jak vidíte dal‰í spolupráci s partnersk˘m
mûstem Kreischa? 

Spolupráci rád budu podporovat, více  se
k tomu nemohu vyjadfiovat, nikdy jsem toto
mûsto nenav‰tívil. Je ale dÛleÏité,  vÏdy ãerpat
inspiraci tam, kde jsou alespoÀ o krok napfied. 

Na závûr: Uvûdomme si, Ïe jaké si to udû-
láme takové to budeme mít!!!! Pojìte volit
a rozhodovat o budoucnosti na‰eho Háje
u Duchcova. Dûkuji za prostor.  

Pokud v odpovûdích pana starosty najdu re-
akci na mé vyjádfiení, potvrdí se jen, Ïe otázky
byly vypracovány proto, aby jemu daly prostor,
jak odpovûdût nejlépe ze v‰ech kandidujících
a celá záleÏitost byla k niãemu. 

▲
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POMNÍK OBùTEM 1. SVùTOVÉ VÁLKY
V HÁJI U DUCHCOVA

Dne 16. srpna 1926 byl v obci, mezi domy
ãp. 96 a ãp. 98, odhalen pomník postaven˘ na
památku padl˘ch v 1. svûtové válce (1914 -
1918) z obce Dolní Háj a Horní Háj. Umûlec-
k˘m pojetím pomníku byl akademick˘ sochafi
Fritz Mörl z Hrobu. V Háji tehdy oplakávali 70
padl˘ch, z toho 20 âechÛ.

s písemností a upomínkov˘mi pfiedmûty, které
jsou uloÏeny v Regionálním muzeu v Teplicích.

Háj‰tí padlí v 1. svûtové válce z (sestavil
a zapsal Oskar Libertus Leipner, Háj ãp. 47)

1914 - 1918
„Nad‰enû jsme táhli my Nûmci a také pfiíle-

Ïitostnû jiné národnosti Rakousk˘ch, Maìar-
sk˘ch státÛ do váleãného pole. Pfiíãiny vypuk-
nutí první svûtové války byly v mnoÏství proti-
chÛdn˘ch zájmÛ a v napûtí mezi evropsk˘mi
mocnostmi. Tento stav byl zpÛsoben hospodáfi-
skou rivalitou vedoucích prÛmyslov˘ch národÛ,
bojem o suroviny a kapitálové trhy v rozvinu-
t˘ch zemích, snahou o získání kolonií a vzrÛ-
stajícím nacionalismem. Ten byl samozfiejmû
nejvíce patrn˘ v Nûmecku. 

Nûmecko, jakoÏto hegemon oãekávalo od
války moÏnost uspofiádat stfiední, jihov˘chodní
a ãásteãnû i v˘chodní Evropu dle sv˘ch pfied-
stav. Doufali, Ïe po válce, která bude „Blitzkri-
eg“ - neboli blesková budou mocensky urãovat
fie‰ení státoprávních a národnostních problé-
mÛ. Av‰ak bezprostfiední podnût k zahájení vá-
leãného konfliktu dala vyhrocená situace na
Balkánû. Ta je také povaÏována za „sud stfiel-
ného prachu“, kter˘ vyhodil do povûtfií evropsk˘
mír. A byl to právû atentát na rakouského ná-
sledníka trÛnu Franti‰ka Ferdinanda d`Este,
kter˘ spáchal student, pfiíslu‰ník organizace
Mladá Bosna, organizace âerná ruka. K Rak.-
Uh. se ve snaze splatit dluh Srbsku pfiidalo Nû-
mecko a pfiislíbilo mu vojenskou podporu. Toto
napûtí mezi nejvût‰ími evropsk˘mi mocnostmi
vedlo ale k uzavíraní dal‰ích defensivních ali-
ancí.

K Nûmecku a Rakousko -Uhersku se je‰tû
pfiidala Itálie, tyto státy vytvofiily Trojspolek. Itá-
lie se v‰ak pozdûji postavila do opozice proti
sv˘m partnerÛm a pfiidaly se „ústfiední moc-
nosti“ Osmanská fií‰e a Bulharsko. Protivníci se
seskupili v Trojdohodû - tvofiena Velkou Británií,
Francií a Ruskem, pozdûji se pfiidaly také Srb-
sko, Belgie, Japonsko, Itálie, Rumunsko, Por-
tugalsko, USA, ¤ecko a âína. Nûmecká fií‰e
vstoupila do soutûÏe o rozdûlení svûta aÏ
tehdy, kdyÏ evropské velmoci Velká Británie
a Francie mûly svoje díly uÏ zabezpeãené.
S ohledem na svou hospodáfiskou moc se Nû-
mecko cítilo odstrãeno a naléhalo na zmûnu.
Protiklady zájmÛ se od roku 1900 projevovaly
fiadou krizí a omezen˘ch válek, jako byly ná-
mofiní rivalita mezi Velkou Británií a Nûmeckou
fií‰í od r. 1898, marocké krize v roce 1905 aÏ
1906 a 1911 mezi Nûmeckou fií‰í a Francií,
krize pfii anexi Bosny v r. 1908/09, bûhem niÏ
do‰lo ke konfliktu mezi expandujícím Rakous-
ko-Uherskem a Ruskem, balkánské války v le-
tech 1912 a 1913, které demonstrovaly vzrÛ-
stající národní uvûdomûní a snahu po nezávis-
losti. Stale více se také prosazoval názor, Ïe
existující napûtí se dá odstranit pouze vál-
kou.Tento názor vedl k silnûj‰ímu zbrojení,

a tím k pfiipravenosti na válku. Jednou ze sfér
celoevropské mobilizace byl i v˘voj letectví. Na
zaãátku 1. svûtové války bylo vojenské letectvo
novinkou a nikdo pfiesnû nevûdûl, k ãemu by
se dalo pouÏít. Západní fronta byla zabloková-
na a generálové se postupnû zaãali spoléhat
na prÛzkumná letadla, pfiiná‰ející zprávy o tom,
co se dûje „na druhé stranû“. Velmi brzy v‰ich-
ni pochopili, Ïe je sice nezbytné, aby vlastní le-
tadla získávala informace o dûní za nepfiátel-
skou frontou, ale Ïe je stejnû nezbytné zabrá-
nit nepfiíteli, aby se pokou‰el o totéÏ. Logick˘m
dÛsledkem této úvahy se proto stalo vyzbrojo-
vání letadel. Boj ve vzduchu zaãal.“

Jména padl˘ch: narozen bytem
Karel Böhm 8. 1. 1884 ãp. 125
Gustav Glöckner 25. 2. 1886 ãp. 97
Anton Höhm 21. 12. 1899 ãp. 89
Josef Jenak 12. 7. 1898 ãp. 17
Franz Jakob Král 13. 4. 1891 ãp. 71
Josef Kutûna 15. 3. 1899 ãp. 60
Josef Wenzel Leipner 23. 11. 1893 ãp. 35
Josef Modler 6. 3. 1886 ãp. 128
Ernst Modler 26. 12. 1889 ãp. 128
Wenzl Müller 2. 11. 1896 ãp. 13
Johan Preis 2. 2. 1896 ãp. 19
Anton Preis 26. 12. 1882 ãp. 28
Leonard Preis 17. 2. 1892 ãp. 9
Friedrich Preis 21. 10. 1895 ãp. 9
Alois Schaffer 21. 6. 1892 ãp. 100
Josef Wenzel Schindler 12. 5. 1880 ãp. 28
Karl Schindler 3. 1. 1883 ãp. 28
Rudolf Schladner 15. 9. 1895 ãp. 54
Julius Schubert 13. 3. 1897 ãp. 38
Wenzel Strassberger 28. 2. 1891 ãp. 31
Reinhold Wiedemann 6. 12. 1889 ãp. 115
Benedikt Wolf 21. 3. 1883 ãp. 79
Rudolf Banhof 28. 6. 1892 ãp. 32
Wenzel Bienert 26. 5. 1890 ãp. 10
Wenzel Liebscher 9. 5. 1881 ãp. 12
Ernst Zimmermann 6. 1. 1896 ãp. 29
Josef Liehm 26. 10. 1880 ãp. 93
Adolf Preis 1. 8. 1884 ãp. 28
Wenzel Preis 26. 9. 1886 ãp. 14
Rudolf Püschel 9. 12. 1892 ãp. 126
Karl Rozum 13. 9. 1884 ãp. 15
Heinrich Rudolf 23. 11. 1875 ãp. 13
Franz Wolf 1. 12. 1878 ãp. 59
Leonhard Scheinpflug 22. 06. 1892 ãp. 9
Reinhold Müller 9. 6. 1898 ãp. 13
Franz Hein 7. 6. 1880 ãp. 33
Ferdinand Müttelbach 28. 3. 1893 ãp. 19
Anton Angeli 28. 8. 1888 Deutzendorf
Josef Brückner 18. 12. 1894 Deutzendorf
Stanislav âervíãek 16. 4. 1900 ãp. 139
Anton âermák 27. 1. 1883 ãp. 35
Rudolf Duben 17. 4. 1895 ãp. 4
Anton Eser 5. 10. 1888 ãp. 35
Richard Franz 27. 6. 1876 ãp. 92 
Karl Kohout 1. 7. 1896 ãp. 60
Rudolf Kupka 23. 6. 1886 ãp. 15
Wenzl Kupka 1. 5. 1898 ãp. 15
Wenzl Lanû 23. 9. 1872 ãp. 123

KAPITOLY Z HISTORIE

Odhalení tohoto pomníku bylo asi poslední
starorakouskou parádou v Háji. Protektorem
slavnosti byl b˘val˘ rakousk˘ generál Zanento-
ni, ãleny ãestného v˘boru byli statkáfi hrabû
Waldstejn, opat oseckého klá‰tera Scharnagl,
závodní dolu Bihl - Ing. Karlík - a jiné ãernoÏ-
luté veliãiny. Polní m‰i slouÏil opat Scharnagl.
Slavnostní projev mûl generál Zanentoni, kter˘
kdysi „v ãele sv˘ch hrdinn˘ch vojákÛ dobyl
·abec“ a kter˘ je‰tû v noci z 29. na 30. fiíjna
1918 se chystal stann˘m právem v Praze za-
chránit staré Rakousko. 

Pomník byl po roce 1946 upraven - do‰lo
k odstranûní orlice z vrchu pomníku a také
k odstranûní vedlej‰í náhrobní kameny s des-
kami jmen padl˘ch, aby pomník mohl b˘t po-
zdûji upraven na pomník obûtem ve druhé svû-
tové války se jmény padl˘ch obãanÛ z Háje.

V roce 1975 byl tento pomník zru‰en z dÛ-
vodu jeho umístûní na nevhodném místû. Zbyt-
ky pÛvodního pomníku z roku 1924 byly odkli-
zeny. V základech pomníku byla nalezena tuba
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Wilhelm Mlynafiík 1893 ãp. 111
Franz Pej‰a 5. 11. 1894 ãp. 102
Wilhelm PetrÏilka 7. 11. 1883 ãp. 38
Wenzel Procházka 26. 6. 1884 ãp. 38
Karl Leopold Proksch 4. 11. 1882 ãp. 9
August Schindler 1891 ãp. 156
Richard Sohr 6. 8 1891 ãp. 183
Wenzel Schpringer 3. 3. 1881 ãp. 114
Josef Wild 22. 7. 1891 ãp. 38
Rudolf Wild 17. 4. 1894 ãp. 38
Adolf Gössel 27. 11. 1877 ãp. 88
Josef Kuãera 8. 3. 1877 ãp. 38
Franz Ter‰l 29. 11. 1889 ãp. 35
Johann Spûvák 8. 11. 1878 ãp. 9
Leonard Juppe 1892 ãp. 92
Johann Hofmann 14. 5. 1894 ãp. 9
Johann Anton ¤ezáãek 7. 11. 1879 ãp. 35
Ferdinand Eckert 24. 5. 1896 ãp. 9
Karl Krumpholz 1. 12. 1893 ãp. 14
Berthold Swietek 27. 11. 1889 ãp. 81

Pomník obûtem 1. svûtové války 
v Domaslavicích

Pomník stál na návsi pfied topoly vpravo po-
tÛãku. Na místû je zachován obrubník, kter˘m
byl pomník lemován. Pomník byl po roce 1946
neznám˘m vandalem zlikvidován,

pfieklad z pamûtní desky:
VùNOVÁNO
NA·IM VÁLEâNÍKÒM
Josef Schindler
Emil Reichel
Anton Kraupa
Alois Meixenberger
Josef Vogel
Deutzendorf am 9. Okt. 1927 

Pomník stál na návsi pfied topoly vpravo po-
tÛãku. Na místû je zachován obrubník, kter˘m
byl pomník lemován. Pomník byl po roce 1946
neznám˘m vandalem zlikvidován.  

Snahou obce bylo obnovit tento pomník
v Domaslavicích. Zatím k tomu nedo‰lo.

Franti‰ek Nachtmann

SU·ÁRNA OVOCE NA LESNÍ STEZCE
Stavební pozemek ã. 26 vlastník Josef Jahn

r. 1912 na pozemku p.p.ã. 205

Z v˘pisu policie
V roce 1912 postavil na Lesní stezce na kraji

Domaslavic Josef Jahn su‰árnu ovoce. Po
roce 1945 ji provozoval jménem dosud nezji‰-
tûn˘ provozovatel. Jezdil tam s trojkolov˘m ná-
klaìáãkem. Zaãátkem podzimu roku 1947 k su-
‰árnû opût autem zacouval nahoru pfied su‰ár-
nu. Zatím co byl uvnitfi v su‰árnû si malá asi 6ti
letá dcerka vlezla do auta, odbrzdila ho a auto
se rozjelo z kopeãka. Asi po   5ti metrech  se
auto pfievrátilo, dívenka vypadla z auta, které ji
pfiimáãklo k zemi a usmrtilo.

Fejeton Hájského psa .... a opût se nûco povedlo
A neÏ zjistíme, co se povedlo, tak jednu há-

danku. „ Má to ãtyfii nohy a je to nejlep‰í pfiítel
ãlovûka“, samozfiejmû je to postel. Ale nalez-
nou se jiní nápadití tvorové, ktefií budou hádat,
Ïe je to pes. Neodporujme jim, pán bÛh je stvo-
fiil a mají právo na svÛj názor. Vlastnû pes slou-
Ïí ãlovûku od pradávna a mnoho lidí jim vdûãí
za svÛj Ïivot. A i dal‰í jsou vdûãni za psí pfií-
zeÀ.

Jsou tací, co zkou‰í, jestli se jich pes nebojí
a doktofii spokojenû poãítají otisky zubÛ na zad-
ních partiích nad‰encÛ. Nûktefií si zvy‰ují tûles-
nou kondici pfiekotn˘m útûkem pfied nimi
a i dal‰í profese mají s nimi co dûlat. A jsou to
ti, co uklízejí zelené plochy. Stfiíkající odér od
noÏÛ sekaãek vítají jako zpestfiení v‰ední práce
a uklouznutí na chodníku po nûÏné hromádce,
se urãitû bere jako vzpomínka na zimní hrátky.
Moralisté budou oponovat. Údajnû psí zbyteã-

ky by pejskafii mûli po sv˘ch miláãcích uklidit.
Ono, nûkde to jde, mají na tyto „dortíky“ nádo-
by a dokonce i sáãky. Ale není to pfiehnaná
zbyteãnost?

U nás jsme pfii‰li na nápad, kter˘ si zaslou-
Ïí nejen pozornost a pochvalu, ale je to i k pa-
tentování. Zakázat vstup pejskÛ na náves
v Domaslavicích. Je jasné, Ïe v létû na pro-
cházce se nûÏná dívenka ve stfiedních letech
a v tenk˘ch ‰ateãkách se bude chtít takovou
samozfiejmostí, jako je uklízení vonící nádhery,
zab˘vat. Dejme tomu, Ïe nebude mít z Penny
pytlík od rohlíkÛ a psí v˘tvor nebude moci do
nûho nûÏnû uloÏit. Pak je tu otázka. „co s tím?“
Recesista fiekne, pouÏít místo sáãku kabelku.
Na zasedání jeden z ãlenÛ uvádûl velikost ta-
kového v˘tvoru „kus jako dûlo“. Pak by se
musel pÛlit. A kdyby se do kabelky ve‰el? Nád-
hernû by se vedle rtûnek a po pfiípadû malé

svaãinky docela dobfie vyjímal. MoÏná, Ïe by
byl opravdu vhodn˘ nûjak˘ odpadkov˘ ko‰
a k nûmu nûjak˘ ten sáãek. Mal˘ ko‰ na návsi
je, sáãky ne. Aby psí nûÏnosti nebudily odpor
u slu‰n˘ch obyvatel, tak se na vybraná místa
umístí znaãky zakazující vstup pejskÛ. A opût
bude vymalováno. Nebudou pejsci, nebudou
vonící hromádky. 

Pak by bylo je‰tû dobré upozornit pejskafie,
Ïe na procházky se pejsci neberou. Pokud si
nûkdo z procházejících pejska s sebou vezme
a bude si chtít odpoãinout na návsi, tak mÛÏe
pejska prozatím hodit do pfiilehlého rybníãka,
nebo ho povûsit za obojek nûkomu z obyvatel
Domaslavic na plot. Tím bude splnûn pfiíkaz
znaãky. Pokud nevûfiíte, pfieãtûte si srpnov˘
zápis ze zasedání. 

Fantastické, Ïe .....a opût se nûco povedlo.
Miroslav Smutn˘
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T. J. SOKOL HÁJ - FOTBALOV¯ ODDÍL 
Uplynulou sezónu jsme zakonãili upro-

stfied tabulky, aãkoli jsme mûli vy‰‰í cíle.
Ale to je pfieci ve sportu samozfiejmé, uÏ
v jedné staré sokolské písni se zpívá „jen
dál jen dál, jen v˘‰ a v˘‰“ je potfieba si klást
cíle a pro jejich plnûní udûlat maximum.

V nadcházející sezónû nás ãeká mnohem
více zápasÛ, protoÏe do‰lo k tomu, Ïe z B tfiídy
kraje sestoupilo vût‰í mnoÏství t˘mÛ teplického
okresu a také se zru‰ila okresní soutûÏ IV. Dále
se tedy v okresním mûfiítku hraje pouze ná‰
okresní pfiebor a niÏ‰í okresní soutûÏ III. Pro
nás to znamená nejen vût‰í vytíÏení, ale i zatí-
Ïení a tím je my‰leno finanãní. Jednak se za-
vedl nov˘ sazebník odmûn pro rozhodãí, kter˘
poãítá s úpravou nahoru a dále je to spojeno
s vût‰ím poãtem zápasÛ. Proto jsme velice
rádi, Ïe mÛÏeme poãítat s podporou jak obce,
tak i sponzorÛ, od tûch vût‰ích aÏ po ty drob-
nûj‰í, za coÏ jim velmi dûkujeme, protoÏe jak
fiekla i Jifiina Jirásková ve filmu KoÏené slunce,
kde není fotbal tam chcípl pes. Je nutné zde
zároveÀ zdÛraznit, Ïe tyto finanãní prostfiedky

jsou spojené pouze s provozem fotbalového
oddílu, ne na financování jednotliv˘ch hráãÛ
a jejich potfieb, jak si lidé v dne‰ní dobû mnoh-
dy myslí.

I v leto‰ním roce mûl probûhnout pfiípravn˘
kemp fotbalistÛ na‰eho spfiáteleného mûsta
Kreischa na na‰em hfii‰ti. JenomÏe preferovali
pouze urãit˘ termín a ten se shodoval s pláno-
vanou akcí na‰ich hasiãÛ, kter˘m vedení Soko-
lu vy‰lo vstfiíc a umoÏnilo jim tam uskuteãnit
dÛleÏitou soutûÏ TOHATSU FIRE CUP. PÛvod-
nû nás zvali funkcionáfii kopané do Kreishy, ale
do‰lo k nedorozumûní, kdy se k nám tato in-
formace nedostala a my jsme pozvání nevyuÏi-
li. Pro pfií‰tí rok se tak budeme snaÏit, abychom
v‰e uvedli na správnou cestu a pokraãovali
v dobré spolupráci.

Dále probíhá na na‰ich stránkách www.so-
kolhaj.cz soutûÏ s minidresíkem. Na celou ga-
lerii se podíváte odkazem ze stránek na
rajãe.net. MÛÏete tam vidût, kam aÏ se ná‰ mi-
nidresík na putování s majiteli dostal.

Václav Moldavãuk

Co nového ve fotbalové sezónû 2014/2015
1. Pfii remíze rozhodují pokutové kopy - vítûz

získá 1 bod navíc
2. Zru‰eny baráÏe
3. Stfiídavé starty povoleny pouze u mládeÏe
4. Zru‰ena povinnost hlá‰ení v˘sledkÛ domá-

cích zápasÛ
5. MoÏnost vzniku tzv. „sdruÏen˘ch klubÛ“

u mládeÏe
6. Novû stanoven v˘znam a uÏití formuláfiÛ

hlá‰enka a Ïádost o zmûnu utkání
7. Zaveden nov˘ sazebník odmûn rozhodãích

KOLO 
ROZPIS ZÁPASŮ TJ. SOKOL 

HÁJ DEN HODINA 
1 HÁJ UNČÍN 23.8 15:00
2 HÁJ KLADRUBY 30.8 15:00
15 SOBĚDRUHY HÁJ 3.9 17:00
3 SRBICE B HÁJ 7.9 17:00
4 HÁJ OHNÍČ 13.9 15:00
5 OLDŘICHOV B HÁJ 21.9 14:00
6 HÁJ RTYNĚ 27.9 15:00
7 HROBČICE HÁJ 5.10 14:00
8 HÁJ KOSTOMLATY 11.10 15:00
9 NOVOSEDLICE HÁJ 18.10 15:30
10 HÁJ TRNOVANY 25.10 15:00
14 HÁJ LEDVICE B 28.10 14:00
11 PROBOŠTOV HÁJ 2.11 10:15
12 HÁJ HOSTOMICE 8.11 14:00
13 ZABRUŠANY HÁJ 15.11 14:00

PŘÍPADNÉ ZMĚNY BUDOU ZVEŘEJŇOVÁNY NA WEBU
www.sokolhaj.cz

VELMI OBLÍBENÁ LETNÍ SOUTùÎ „VEZMI SVÒJ MINIDRES NA V¯LET“  JE v plném proudu a tak vám
pfiiná‰íme galerii nev‰edním letních úlovkÛ pfiíznivcÛ na‰eho fotbalového klubu. Více na www.sokolhaj.cz

Marek Job

Marek Job

Roman Ulehla

Jakub ·imek 
Svûtová elita fotbalu v Liverpoolu!!!

Jaroslav Mutl - Na palubû letadlaJaroslav Mutl 

Jakub ·imek
Minidresík na náv‰tûvû u anglické královny
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Hasiãské léto v plném proudu
Aãkoliv bylo léto, tak na‰i dobrovolní hasiãi z Háje u Duchcova mûli

plné ruce práce. Zejména mladí hasiãi se pfied koncem prázdnin pûknû
zapotili, naãeÏ si poté uÏili volné prázdniny, jelikoÏ pfies prázdniny se ne-
konaly dûtské tréninky, které ov‰em opût zaãaly hned v záfií. Zato do-
spûlí hasiãi mûli i pfies prázdniny celkem co dûlat pfiedev‰ím v podobû
brigády na antukovém hfii‰ti v na‰í obci, kdy se ze zelené plochy stala
krásnû oranÏová, pfiipravená na nohejbalov˘ turnaj. To se podafiilo i pfies
probíhající prázdniny, kdy velká ãást lidí jezdila na dovolené apod., a tak
bylo umûní, Ïe se se‰el dostatek lidí, ktefií by mohli nûco podniknout, aÈ
uÏ to byla brigáda, trénink ãi samotné závody. A právû o prázdniny nás
ãekal jeden z nejdÛleÏitûj‰ích dnÛ na‰eho sboru, kter˘ 29. ãervence
oslavil 69. v˘roãí od svého zaloÏení, ale toto v‰e podrobnûji za chvíli.
Celkovû jsme s na‰ím létem pln˘m zábavy, povinností, dfiiny i záÏitkÛ
mohli b˘t maximálnû spokojeni. 

DÛleÏité ov‰em je také zmínit, Ïe od záfií probíhá NÁBOR
mlad˘ch hasiãÛ (ve vûku od 3 do 18), ale pfiípadnû i dospûl˘ch
(nad 18). Pokud máte zájem stát se ãleny na‰eho sboru, pro-
sím kontaktujte nás. Ná‰ Sbor dobrovoln˘ch hasiãÛ by je‰tû
rád na tomto místû podûkoval Obci Háj u Duchcova za schvá-
lení dotace pro kolektiv mlad˘ch hasiãÛ na nákup pracovních
stejnokrojÛ v hodnotû 15.000 Kã. Stejnokroje jsou jiÏ nakou-
peny a dûti, tak mají moÏnost reprezentovat na‰í obec na úrov-
ni. Dûkujeme.

Více informací, videí, fotek naleznete na na‰ich webov˘ch
stránkách www.sdh-haj.estranky.cz nebo na na‰em Faceboo-
ku: SDH Háj.

MLADÍ HASIâI Z HÁJE U DUCHCOVA:
■ 31. kvûtna - Modlany - v Modlanech nás ãekala soutûÏ v poÏár-

ních útocích, kde byl jeden pokus. Hodnû na‰ich závodníkÛ odjelo na
men‰í dovolenou, a tak jsme sem zavítali jen s jedním druÏstvem mlad-
‰ích ÏákÛ. Doma jsme nechali i vût‰inu Ïen, tedy maminek, a dûti si, tak
vzali na starosti jejich tatínkové a trenérka Terka Jaro‰Û. Poãasí nám na
závodech pfiálo, svítilo sluníãko a obãas nás zchladil men‰í závan stu-
deného vûtru. Posezení bylo pfiíjemné a dûti si po cel˘ den hrály a rÛznû
se zabavovaly. Mnozí se domÛ potom vrátili lehce pfiipálení ãi opálení
a mnozí i unavení. V na‰i kategorii mlad‰ích ÏákÛ bylo opût nejvíc sou-
tûÏních druÏstev, a to rovn˘ch 15. âekala nás tak velká konkurence, a to
jsme na závody pfiijeli s na‰imi nejmen‰ími. Pfied samotn˘m poÏárním
pokusem se tedy pilovaly je‰tû poslední detaily, aby v‰e bylo alespoÀ
perfektním, jelikoÏ rychlostnû je ná‰ poÏární útok zatím trochu pozadu -
taky máme nejmen‰í závodníky! Bûhem poÏárního útoku ‰lo v‰e per-
fektnû, nikde nebyla Ïádná vût‰í chyba a hadice se nám podafiilo zdár-
nû roztáhnout a brzy i nastfiíkat terãe. Nedosáhli jsme sice nejrychlej‰í-
ho ãasu, ale mohli jsme b˘t spokojeni, jelikoÏ rychlej‰í prozatím nebu-
deme, ale mÛÏeme si postupnû zlep‰ovat techniku, abychom zanedlou-
ho atakovali i první místa. DomÛ jsme si tedy vezli hezké 12. místo pro
Háj z celkov˘ch 15ti druÏstev, coÏ bylo pfiíjemné. Na‰e dûti ov‰em pfied-
vedly skuteãnû velmi podafien˘ útok, a tak se trenéfii rozhodli alespoÀ za
snahu dûti odmûnit sv˘mi vlastními medailemi.

■ 8. ãervna - Osek - Osecká stfiíkaãka - Do Oseku se dostavilo
letos velké mnoÏství t˘mÛ, aby pomûfiily své síly v poÏárních útocích. Ani
háj‰tí na tûchto závodech nesmûli chybût, pfiiãemÏ jsme se na nû po
hodnû dlouhé dobû vydali se tfiemi druÏstvy, coÏ byl opravdu zápfiah. Háj
na tyto závody poprvé po nûkolika mûsících dal dohromady novû druÏ-
stvo pfiípravky! A toto byly pro pfiípravku úplnû první závody. V‰ichni na
nû byli tedy zvûdaví, jak to zvládnou, hlavnû co se t˘ãe nervozity. DruÏ-
stvu sice byly trochu men‰í helmy a pfii útoku jim padaly, ale nervozitu
nakonec nemûli Ïádnou! Sice se vyskytly men‰í komplikace bûhem
útoku, ale na poprvé to bylo moc pûkné a do pfií‰tû máme co zlep‰ovat.
Na fiadu poté pfii‰la kategorie mlad‰ích ÏákÛ, kde Háj mûl 2 druÏstva!
První na fiadu ‰li ti nejmen‰í z mlad‰ích. V‰e se pilovalo do poslední

chvíle. Zkou‰elo se je‰tû nûkolik nábûhÛ na základnu, je‰tû zkou‰ka spo-
jování hadic atd. Na posledních závodech jsme vûdûli, Ïe druÏstvo je
velmi dobré a Ïe se bude ãím dál tím víc zlep‰ovat, ale nikdo nevûdûl,
co má pfiijít. DruÏstvo bylo pfiipraveno na svÛj jedineãn˘ a perfektní po-
Ïární útok, kter˘ i trenérÛm a rodiãÛm doslova vytfiel zrak! Tohle jsme
opravdu neãekali. DruÏstvo zabûhlo nemysliteln˘ ãas, se kter˘m jsme
sice nezískali pohárové pozice, ale v tento ãas jsme ani nedoufali a tito
závodníci nám udûlali tu maximálnû nejvût‰í radost a nejvíce nás pfie-
kvapili! Gratulujeme a jen tak dál! Brzy na to ‰lo i na‰e druhé druÏstvo
mlad‰ích ÏákÛ. Bûhem poÏárního útoku se vyskytlo nûkolik men‰ích for-
málních chybiãek, které nás zpozdily o pár vtefiin, ale nakonec v‰e bylo
hotovo a platnû nastfiíkáno. Zde budeme mít je‰tû co ladit, ale je to pevn˘
základ, na kterém se dá dobfie stavût a brzy i oãekávat lep‰í v˘sledky.
V kategorii pfiípravka si na‰e druÏstvo Háj ze sv˘ch prvních závodÛ od-
váÏelo hezké 5. místo z celkov˘ch 6ti druÏstev. V kategorii mlad‰ích
ÏákÛ jsme si odváÏeli úÏasné 7. místo (Háj B) a 10. místo (Háj A) z cel-
kov˘ch 15ti druÏstev!!! Toto bylo skuteãnû pro nás velké uspokojení. 

■ 8. ãervna - STIMAX CUP - Chomutov - Stimax cup: Jedná se
o seriálov˘ závod, kde se plní disciplína bûhu 100 m s pfiekáÏkami (pro
dorost). V Chomutovû se pofiádalo druhé kolo STIMAX CUPU. V tento
den se je‰tû pofiádaly závody mlad˘ch hasiãÛ v Oseku, kam se Háj vydal
se 3 druÏstvy tûch nejmen‰ích. A jelikoÏ vedoucích u SDH Háj je pfiíli‰
málo a dûtí pfiíli‰ mnoho, tak na‰im dorostencÛm nezbylo nic jiného, neÏ
se na závody do Chomutova vydat bez vedoucích a trenérÛ, tedy sami.
AlespoÀ mûl dorost jistû vût‰í klid od vedoucích. Navíc si dorost vyzkou-
‰el o sebe postarat zcela sám, v‰e si pfiipravovat na vlastní triko a mít
odpovûdnost sám za sebe, coÏ se také snaÏíme na hasiãském krouÏku
uãit. Musíme uznat, Ïe to ná‰ dorost nyní zvládl skvûle. Dokázal nám, Ïe
uÏ to jsou skoro... opravdu jen skoro dospûlí s nimiÏ se bude dát poãítat
do dal‰ích let. Na závody tedy jeli jen 3 dorostenci (2 dívky a 1 chlapec).
Vedoucí v Háji na‰im dorostencÛm den pfied závody v‰e pfiipravili do ce-
stovní ta‰ky, pfiiãemÏ v‰e ostatní na závodech uÏ bylo na dorostu. Nako-
nec Tereza Kornová v kategorii dorost dívky od 17 do 20 let získala
hezké 5. místo s ãasem 24,39. Dále Klára ·imková zabûhla platn˘ ãas,
se kter˘m získala slu‰né 11. místo s ãasem 32,05. A ná‰ jedin˘ bodlák
v rÛÏích Robert Korn v kategorii dorost chlapcÛ 13 aÏ 16 let získal 12.
místo s ãasem 25,07.

■ 21. ãervna - Ko‰Èany - Na závody se Háj vydal s druÏstvem pfií-
pravky a jedním druÏstvem mlad‰ích ÏákÛ, pfiestoÏe se mûlo jet se 2
druÏstvy. Ráno v den závodÛ se bohuÏel omluvilo nûkolik dûtí, které pfii-
jely ze ‰koly v pfiírodû a které mûly jisté zdravotní problémy. Nic váÏné-
ho, ale nakonec ze dvou t˘mÛ zbyl tedy jen jeden t˘m mlad‰ích ÏákÛ
a je‰tû trochu jinak poskládan˘, neÏ jak bylo natrénováno. No nebyl ãas
na pfiem˘‰lení, muselo se improvizovat a vzhÛru do Ko‰Èan. Pro hájskou
pfiípravku to byly teprve druhé závody! Dûti mají je‰tû co zlep‰ovat a pi-
lovat, ale hlavnû musí je‰tû trochu povyrÛst, jelikoÏ jsou opravdu ne-
jmen‰í z nejmen‰ích. I pfiestoÏe mûly men‰í problémy hadice vÛbec do-
táhnout, tak i pfiesto poÏární útok dodûlaly. Mlad‰í druÏstvo z Háje bylo
trochu vykolejené, jelikoÏ do‰lo k jist˘m zmûnám v sestavû a byl také
men‰í problém s hadicemi. Bûhem poÏárního útoku jedna proudafika ztra-
tila botu. Av‰ak je to uÏ ostfiílená závodnice, a i kdyÏ ztratila botu, tak to
nefie‰ila, nechala jí leÏet a bûÏela dál s cílem nastfiíkat co nejrychleji terã.
BohuÏel byly men‰í problémy s hozením ko‰e do nádrÏe, a tak poÏární
útok mlad‰ích ÏákÛ byl také dokonãen, i kdyÏ s hor‰ím ãasem. Pfiíprav-
ka si nakonec domÛ vezla 4. místo z celkov˘ch 4 druÏstev a mlad‰í Ïáci
získali 9. místo z celkov˘ch 10 druÏstev. 

■ 28. ãervna - Srbice - Hasiãi z Háje mûli opût velké plány, Ïe se na
závody vydají se tfiemi druÏstvy (1 z pfiípravky a 2 mlad‰ích ÏákÛ). Ale
jak uÏ to b˘vá, tak se objevily komplikace, nastala fiada onemocnûní a ze
tfií druÏstev nám zbylo jen jedno druÏstvo mlad‰ích ÏákÛ. Nakonec jsme
se rozhodli, jelikoÏ to jsou poslední závody sezóny, Ïe v sestavû udûlá-
me men‰í zmûny a Ïe závodníci si vyzkou‰í jiné pozice - takov˘ experi-
ment na závûr. Na závodech nás ãekala opût velká konkurence. Rovn˘ch
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11 druÏstev v mlad‰í kategorii. A musíme opût pfiipomenout, Ïe na‰i zá-
vodníci jsou jedni z nejmlad‰ích v této kategorii. A tak nastalo motivová-
ní, Ïe kdyÏ závodníci budou dobfií, tak se zastavíme po cestû zpût v Mc-
Donaldu. Je‰tû pfied samotn˘m poÏárním útokem (1 pokus) se udûlala
men‰í zmûna na závûr, aby to v‰e klaplo mnohem lépe. Pfii poÏárním
útoku hájsk˘ch ‰lo v‰echno skvûle, roztáhnuto bylo brzo, ko‰ v nádrÏi
velmi rychle a terãe také nastfiíkány rychle. DruÏstvo mlad‰ích ÏákÛ nás
velmi, velmi mile pfiekvapilo, jelikoÏ dosáhli krásného, úÏasného, rekord-
ního ãasu - na své moÏnosti a schopnosti. Mohli jsme b˘t opravdu na co
hrdí. Byla to bomba. Ano skuteãnû úÏasné. Háj si v mlad‰í kategorii
domÛ odváÏel skvûlé 5. místo z celkov˘ch 11 druÏstev!! A je‰tû dvû vte-
fiinky a mohlo to b˘t dokonce tfietí místo! Tohle bylo opravdu úÏasné,
a tak nám nezbylo nic jiného, neÏ po posledních závodech pfied prázd-
ninami zavítat do slíbeného McDonaldu a odmûnit tak skvûl˘ v˘kon na-
‰ich mlad˘ch hasiãÛ. 

MUÎI A ÎENY
■ 7. ãervna - Krupka - 41. Roãník Krupského poháru - Letos jsme

tedy mûli pfied sebou ná‰ druh˘ roãník, aãkoliv se jedná uÏ o 41. roãník,
ãímÏ to je nejstar‰í hasiãská soutûÏ v âR! Problém byl dát druÏstvo do-
hromady, jelikoÏ je potfieba 9 závodníkÛ. Nûkolik na‰ich ãlenÛ tento den
bohuÏel odjelo na plánovan˘ v˘let do Prahy, dal‰í byli také pracovnû vy-
tíÏení, a tak jsme mûli co dûlat dát dohromady schopné druÏstvo! Ale na-
konec se to pfieci jen podafiilo a dokonce s jedním náhradníkem. DÛleÏi-
té bylo pochopit techniku a zpÛsob, jelikoÏ se na tûchto závodech prou-
dy zkracují a prodluÏují a dokonce je tu tfietí béãkov˘ proud. No hrÛza na
pochopení, ale nám se to po dlouhé námaze pochopit podafiilo. V‰e pro-
bíhalo celkem v pofiádku aÏ na jednu men‰í chybu, kdy jsme neodhadli
vzdálenost hadice, ãímÏ jsme se okradli o pár vtefiin, které nám mohly
pomoci k lep‰ímu místu. Ale i tak jsme mohli b˘t spokojeni. Zabûhli jsme
platn˘, ne nejhor‰í ãas a hlavnû jsme se zúãastnili! BohuÏel ani nej-
mlad‰ího závodníka jsme nemûli, i kdyÏ jsme v to doufali. Bára Krauso-
vá, která ten den slavila dokonce 15té narozeniny byla uÏ moc stará,
a tak si cenu za nejmlad‰ího závodníka domÛ odváÏel nûkdo jin˘. A tak
jsme na‰i Báru alespoÀ hodili do nádrÏe s vodou, coÏ je u hasiãÛ tradi-
ce. Háj si domÛ z celkov˘ch 7 druÏstev odváÏel 5. místo. 

■ 21. ãervna Ko‰Èany - V Ko‰Èanech nás ãekal druh˘ roãník zdej‰í-
ho srandamaãe, kde Háj více ãi ménû musel obhajovat vítûzství z minu-
lého roku. Ná‰ sbor k na‰im pfiátelÛm letos vyslal dokonce dvû druÏstva,
a to pfiímo Ïenské a muÏské. Îádn˘ trénink nebyl potfieba, v‰e si zá-
vodníci ujasnili aÏ na místû a rozhodili si, kdo co bude dûlat. Nakonec
jsme si domÛ vezli z celkov˘ch 6ti druÏstev 1. místo a 4. místo. Na tûch-
to závodech ov‰em nebyl cíl vyhrát, ale pfiedev‰ím si to uÏít a pobavit se
s na‰imi kamarády a kolegy z Ko‰Èan, coÏ bylo v‰e splnûno. DomÛ jsme
se vraceli maximálnû spokojeni, pobaveni a i pfiejedeni, jelikoÏ na‰i pfiá-
telé se o nás v Ko‰Èanech starali pfiímo v˘bornû, za coÏ jim mockrát dû-
kujeme.

■ 22. ãervna - TOHATSU FIRE CUP - Ko‰tice (Louny) - Bylo tu tfietí
kolo Tohatsu fire cup, ov‰em pfiedtím jsme se nevyhnuli opût nároãn˘m
a dlouh˘m tréninkÛm, pfii kter˘ch nechybûla tradiãní zranûní. Bûhem tré-
ninkÛ na‰i borci pfii‰li i na jakési heslo, nebo spí‰e moto: Hasiãsk˘ sport
u SDH Háj: trénujeme desítky hodin, nûkolik dní, fiadÛ t˘dnÛ a mûsícÛ,
abychom potom jeli nûkdy i více, jak 100 km na závody, kde ãekáme dal-
‰ích pár hodin, neÏ pfiíjdeme na fiadu, abychom pfiedvedli poÏární útok,
kter˘ trvá 20-30 vtefiin, kter˘ se ani nemusí povést! .... A proã? ....Proto-
Ïe nás to baví! KaÏdopádnû Háj se rozhodl zlep‰it svou techniku a vy-
myslel nové zpÛsoby, se kter˘mi aspiruje na vítûzství. BohuÏel se nám
stále vyskytují drobné nedostatky. Dal‰í dÛleÏitou informací je to, Ïe se
nám koneãnû podafiilo postavit tfietí druÏstvo, které se jelo dokonce zú-
ãastnit závodÛ v Ko‰ticích. DÛvod je jasn˘. Mít pfiipravené náhradníky,
a kdyÏ to vyjde, tak na‰e tfietí druÏstvo vybere body ostatním t˘mÛm.
V den závodu byli mnozí velmi, opravdu velmi nervózní. Nûktefií se ráno
u hasiãárny scházeli uÏ v ãasn˘ch ranních hodinách. Doladil se materi-
ál, aby se na nic nezapomnûlo a nastalo kontrolování 21 závodníkÛ! Háj-
ská druÏstva v plné parádû a palbû dorazila na místo konání závodÛ.
Bûhem poÏárního útoku Háj II. bohuÏel do‰lo k nûkolika problémÛm, za
které ov‰em závodníci nemohli. Nejdfiíve se vypnula ma‰ina Tohatsu, je-

DruÏstvo mlad˘ch hasiãÛ na závodech v Modlanech

69. v˘roãí zaloÏení SDH Háj u Duchcova

SDH Háj u Duchcova dûkuje Obci Háj u Duchcova za schválení 
dotace na nákup pracovních stejnokrojÛ pro kolektiv mlad˘ch 

hasiãÛ v hodnotû 15.000 Kã
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likoÏ nebyla dostateãnû zahfiátá. Dále pofiadatelé pustili prudce vodu do
nádrÏe v dobû, kdy se nasávalo, ãímÏ tak vyhodili ko‰ z nádrÏe. I tak
ov‰em na‰e druÏstvo dodûlalo svÛj útok. Jako dal‰í ‰lo druÏstvo Háj III.,
které zde mûlo svou premiéru. Nûktefií byli sice trochu nervózní, ale bylo
do nich vloÏeno mnoho nadûjí, které se potom i celkem úspû‰nû zúroãi-
ly. A koneãnû, jako poslední ‰lo Háj I. Závodníci ‰li na jistotu. Útok byl
po technické stránce proveden velmi dobfie i pfies drobné chyby, které
ov‰em nemûly Ïádn˘ v˘znam. V˘stfiik vody byl velmi rychl˘. Ov‰em
potom zase ty terãe... trvaly opût dlouho. Umístûní na závodech v Ko‰-
ticích z celkov˘ch 12ti druÏstev:1. Lhenice - ãas 32,96 - 20 bodÛ; 2.
místo Háj I - ãas 36,36 - 17 bodÛ; 3. Ko‰tice - ãas 38,26 - 14 bodÛ; 5.
Háj III - ãas 44,48 - 11 bodÛ; 9. Háj II - ãas 57,75 - 7 bodÛ.

■ 3. srpna - TOHATSU FIRE CUP - Háj u Duchcova (Teplice) - A je
to koneãnû tady! Háj‰tí hasiãi pofiádali dal‰í kolo Tohatsu fire cup na do-
mácím hfii‰ti. âekalo nás tak nûkolik nároãn˘ch dnÛ, jelikoÏ jsme muse-
li trénovat, ale i zároveÀ pfiipravovat organizaãnû soutûÏ. Bylo zapotfiebí
zmobilizovat dal‰í lidi, aby soutûÏ byla dobfie zaji‰tûná, aby se tak na‰i
borci mohli soustfiedit pouze na závodûní. Bûhem tréninkÛ na tyto závo-
dy do‰lo opût k nûkolika zranûním, tedy spí‰e k namoÏením nohou, svalÛ
a kloubÛ. Opravdu nûkolik závodníkÛ cítilo bolest v koleni u stejné nohy,
zajímavé. Závody v Háji byly v˘bornû organizaãnû zaji‰tûny. Na místû
byla velká spousta ãlenÛ a pomocníkÛ, ktefií se starali o rÛzné vûci, a tak
se na‰i závodníci mohli soustfiedit jen na svÛj bûh. Na místo závodÛ pfii-
‰lo také celkem velké mnoÏství divákÛ. Ano hájská druÏstva zde mûla
opravdu velkou podporu! Dûkujeme v‰em divákÛm a doufáme, Ïe se
vám na závodech líbilo. První svÛj poÏární útok pfiedvádûlo druÏstvo Háj
III. A co se nestalo? Tento t˘m zabûhl úÏasn˘ poÏární útok, rychle na-
stfiíkal a nasadil laÈku velmi, velmi vysoko. Dále ‰el ná‰ zabûhl˘ t˘m Háj
II. Tomuto t˘mu se také celkem dafiilo, jelikoÏ do‰lo k v˘raznému zlep-
‰ení, kdyÏ o proti jin˘m závodÛm se zrychlil o 10 vtefiin. Gratulujeme.
A koneãnû, jako poslední nám ‰el favorizovan˘ t˘m Háj I, kter˘ má nej-
vût‰í ‰ance na celkovou v˘hru. JelikoÏ tento t˘m byl favoritem a bûÏel
i jako poslední, tak se u nûj se‰lo neb˘valé mnoÏství divákÛ. Na závod-
nicích ‰la vidût obrovská nervozita, byl na nûj vyvíjen velk˘ tlak, jelikoÏ
na závodech zatím v‰e vycházelo - soupefiÛm se nedafiilo a to byla velká
‰ance pro hájské, byli jsme o nûco blíÏ celkovému vítûzství. Po startov-
ním v˘stfielu na tyto závodníky tlak dolehl. Díky nervozitû se udûlalo nû-
kolik drobn˘ch chyb, díky ãemuÏ ‰la voda o 2-3 vtefiiny pozdûji, ale i tak
to bylo dobré. BohuÏel.... opût se dlouho stfiíkalo. Favorizovan˘ t˘m ztra-
til nejlep‰í pozici, jakou mûl a to dokonce na domácím hfii‰ti, a bude
muset bojovat dál, pokud bude chtít celkovû vyhrát, ale nic není nemoÏ-
né! Umístûní na závodech v Háji u Duchcova z celkov˘ch 12ti druÏstev:
1. místo Háj III - ãas 34,49 - 20 bodÛ; 2. místo Slavûtín - ãas 34,97 -
17 bodÛ; 3. místo Lhenice - ãas 35,55 - 14 bodÛ; 5. místo Háj I - 38,72
- 11 bodÛ; 9. místo Háj II - 46,15 - 7 bodÛ. Závody na domácím hfii‰ti
pro nás jsou úspûchem, ale i zklamáním. Velká radost je u na‰eho céãka
(Háj III), které získalo 1. místo a porazilo, tak tûÏké soupefie. Oslavy tak
byly na místû, první místo zÛstalo doma. BohuÏel ov‰em áãko (Háj I),
které má ‰anci na celkovou v˘hru na domácím hfii‰ti hodnû ztratilo
a proto bylo na místû spí‰e smutek, zklamání. Uvidíme, jak dopadnou
dal‰í závody. Kromû toho pfiedev‰ím dûkujeme Obci Háj u Duchcova za
zapÛjãení lavic, kontejnerÛ apod., dûkujeme také TJ Sokol Háj za za-
pÛjãení rÛzného vybavení, ale také o zválcování hfii‰tû apod., dûkujeme
téÏ za úpravu hfii‰tû.

■ 3. srpna - Háj u Duchcova - Oslava v˘roãí 69. zaloÏení SDH Háj
u Duchcova - Od 13:00 nás ãekal Miniturnaj v nohejbale u pfiíleÏitosti
69. v˘roãí zaloÏení SDH Háj u Duchcova. Na‰i hasiãi na antukovém hfii‰-
ti odpracovali nûkolikahodinovou brigádu, kdy se ze zelené plochy stala
slu‰nû vypadající oranÏová. V‰e se dûlalo pro tuto akci. Na místû bylo
posezení, stánek a dal‰í a rozhodnû zde nechybûla zábava. Do turnaje
se pfiihlásilo 8 tfiíãlenn˘ch druÏstev. Turnaj se hrál více neÏ 5 a pÛl hodin
a na vítûze ãekaly malé odmûny. První místo nakonec obsadil t˘m Ma-
níci, 2. místo Telata, 3. Dfieváci, 4. Bombarìáci, 5. Kuvítka, 6. Hasiãi Háj,
7. Kfiováci, 8. Toã. Je nutné fiíct, Ïe se nejednalo o nic velkého. ·lo o mi-
niturnaj, kter˘ mûl b˘t spí‰e pro zábavu pro hájské a nikoliv o velkole-
pou akci. Bûhem dne zde bylo znaãné mnoÏství lidí, ktefií si pfii‰li zahrát,
posedût, pobavit. O zábavu zde bylo skuteãnû postaráno. Nechybûla

Hájská druÏstva na závodech na domácím hfii‰ti

Kolektiv mlad˘ch hasiãÛ SDH Háj u Duchcova na závodech v Oseku

Na oslavu v˘roãí zaloÏení a nohejbalov˘ turnaj pfii‰lo mnoho lidí

DruÏstvo Ïen na srandamaãi v Ko‰Èanech
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soutûÏ v házení sudem, házení pivním táckem, kladivem apod. Zábava
byla tak velká, Ïe i pfiestoÏe byla nedûle, tak lidé zde sedûli aÏ do po-
zdních noãních hodin. Nikomu se domÛ nechtûlo, byl to skvûl˘ a úÏasn˘
den a to pfiedev‰ím díky lidem, ktefií zde byli, ale také díky poãasí, které
nám vydrÏelo, pfiestoÏe byly hlá‰eny boufiky. Dûkujeme v‰em, ktefií
s námi v tento den posedûli a pomohli nám, tak oslavit na‰e v˘roãí. Dou-
fáme, Ïe se v‰em zde líbilo a zavítáte na dal‰í na‰e akce. Dûkujeme opût
Obci Háj u Duchcova za zapÛjãení lavic, kontejnerÛ apod.

■ 9. srpna - TOHATSU FIRE CUP - LkáÀ (Litomûfiice) - Po t˘dnu
od závodÛ v Háji u Duchcova tu bylo dal‰í kolo Tohatsu fire cup, celko-
vû uÏ páté kolo. Háj‰tí se na toto kolo vydali jen se dvûma druÏstvy. Ne-
bylo to, Ïe bychom byli zklamaní z posledních závodÛ, nebo Ïe bychom
to vzdali. UÏ dlouho dopfiedu bylo jasné, Ïe nûkolik závodníkÛ se tûchto
závodÛ nebude moci zúãastnit, jelikoÏ odjelo na dovolenou, tudíÏ jsme
museli ze tfií druÏstev udûlat dvû, se kter˘mi jsme se nakonec vydali do
Lkánû. Na‰i borci byli ve Lkáni daleko víc klidnûj‰í, neÏ poslednû, i pfie-
stoÏe byli pfied závody celkovû na 4. místû. Závodníci si fiíkali, Ïe to pro-
stû buì dají, nebo ne. První ‰lo tentokrát áãko (Háj I) a potom béãko (Háj
II) - potaÏmo céãko, které ‰lo za béãko, jelikoÏ závodníci z poslednû jme-
novaného t˘mu byli právû pryã. PoÏární útok Háj I byl technicky perfekt-
ní, jako obvykle. Nyní záleÏelo na terãích, kde se to vût‰inou pokazí. Ale
nyní terãe byly celkem rychlé. A co víc, podafiil se nám zabûhnout dosa-

vadní REKORD SOUTùÎE s ãasem 32,4!!! Není to rekord jen tohoto
kola, ale celé leto‰ní soutûÏe, av‰ak i soutûÏe z minulého roku! Závod-
níci ov‰em chtûjí mít do pfií‰tû je‰tû rychlej‰í ãas. DÛleÏité ov‰em bylo,
Ïe Háj je zpût ve hfie! DruÏstvo Háj II ‰lo sebejistû posíleno vzpomínkou
na poslední vítûzství. V‰e ‰lo také velmi dobfie, jen jeden proud stfiíkal
trochu déle. I tak to byl ov‰em velmi pûkn˘ ãas poÏárního útoku. Háj‰tí
mohli b˘t celkem spokojeni. Umístûní na závodech ve Lkáni z celkov˘ch
10ti druÏstev: 1. místo Háj I - ãas 32,4 - 20 bodÛ + dosavadní rekord
soutûÏe; 2. místo Lhenice - ãas 33,62 - 17 bodÛ; 3. místo Obora - ãas
37,94 - 14 bodÛ; 4. místo Háj II - ãas 38,47 - 12 bodÛ. Tyto závody Háj-
ské vrátily zpût do hry o ma‰inu Tohatsu. ZáleÏí nyní na posledních dvou
závodech, jelikoÏ v˘sledky jsou velmi, velmi vyrovnané. Dal‰í závody To-
hatsu fire cup nás ãekají 21. záfií v Lomu a pak hlavnû závûreãné kolo
27. záfií v Ústí nad Labem na mûstském stadionu. Na v‰ech tûchto zá-
vodech jsou vítáni diváci z Háje, aby podpofiili svá domácí druÏstva.

Celkové v˘sledky Tohatsu fire cup 2014 ze v‰ech kol: Tedy celko-
v˘ v˘sledky ze v‰ech kol, které se zatím uskuteãnily: 1. Lhenice - 78
bodÛ; 2. Háj I - 73 bodÛ; 3. Slavûtín  - 68 bodÛ; 4. Vroutek - 62 bodÛ;
7. Háj II - 46 bodÛ; 11. Háj III - 31 bodÛ.

Více informací, videí, fotek naleznete na na‰ich webov˘ch stránkách
www.sdh-haj.estranky.cz nebo na na‰em Facebooku: SDH Háj.

Jakub ·imek, SDH Háj u Duchcova

1. Malá Aniãka Zemanová se raduje ze svého dûtského body. Nábor u hasiãÛ je uÏ od plenek... • 2. Hájská pfiípravka na závodech v Ko‰Èanech stfií-
ká na terãe • 3. Mladí hasiãi z Háje stfiíkají na terãe v Modlanech • 4. Mladí hasiãi z Háje jsou uÏ témûfi, jako profesionálové

OBEC HÁJ U DUCHCOVA a OBEC KREISCHA zvou v‰echny pfiíznivce lehké turistiky na

■ v sobotu 4. fiíjna 2014, odjezd v 8:00 hodin od Obecního úfiadu v Háji
■ pfiihlaste se na podatelnû Obecního úfiadu Háj nejpozdûji do 26. 9. 2014

Program: 
9.00 hodin - setkání pfied Spoleãensk˘m domem v Kreische
9.30 hodin - spoleãn˘ odchod

Trasa pochodÛ: 
6 km:  Kreischa - Quohren (piknik)  - Kleincarsdorf-Zscheckwitz - Kreischa
12 km: Kreischa - Quohren (piknik) Streitberg - Kipse -Wilisch - Kreischa
13.00 hodin - spoleãn˘ obûd s pfiátelsk˘m posezením v hasiãské zbrojnici
v Kautzsch
16.00 hodin - odjezd
Na tento pochod Vás srdeãnû zvou na‰i pfiátelé z Wandergruppe Dr. Wolfgang
Göbel aus Kreischa a Kulturní a sportovní komise starosty obce.
âeká Vás den pln˘ záÏitkÛ pro mladé i dfiíve narozené.
Vandrovníci z Kreischy se na vás uÏ velmi tû‰í.


